   Konspiracja Zimnej Wojny    
napisane przez Anonima
Jest absolutnie niemozliwym pisanie o Konspiracji Zimnej Wojny jesli nie zmienimy naszej dotychczasowej metody widzenia i oceniania historycznych wydazen. Musimy sie wreszcie nauczyc krytycznego czytania z ksiazek histori i wyciagania naszych wlasnych i niezaleznych wnioskow. 
Dla ilustracji jak to jest istotne (a raczej jak latwo jestesmy oklamywani nawet  co do raczej blachych faktow) posluze sie nastepujacym przykladem: Prosze mi powiedziec, z wlasnej znajomosci histori, kto byl wyzszy (i na ile wyzszy): Napoleon czy Josef Stalin? Odpowiedz znajdziecie w Przypisach #1 i #2.
A wiec znajomosc dwuch powszechnie dostepnych danych pozwolila nam wyciagnac wlasne wnioski i uwolnila od wieloletniej wiary w czyste klamstwo. Komu zalezalo bysmy wierzyli w to klamstwo? Dlaczego? Co by ludzie odpowiedzialni za utrzymywanie nas w niewiedzy zrobili gdyby nasza wiara w 
jakies klamstwo przynosila im ogromne kozysci............??? Pomyslmy!.....
UWAGA!
Ludzie, ktorzy odwazaja sie pisac na tematy “politycznie delikatne” staja sie szybko ofiarami nagonki. So nazywani “teoretykami konspiracyjnymi”, “czubkami” itd., itp. Nagonka trwa az osoba piszaca, niezaleznie od wartosci prezentowanego materialu, staje sie w oczach publicznosci widziana jako wywrotowiec lub wariat. Zrodla problemu nalezy szukac w naszej slabosci – jak juz wyzej wspomnialem: wreszcie musimy zaczac sami wyciagac niezalezne wnioski i nie pozwolic innym (Media?) mowic nam jak powinnismy myslec.  Ktos stworzyl liste trickow uzywanych do zniszczenia ludzi takich jak ja. Ta wspaniala praca jest juz dostepna po polsku:
http://niezaleznemediapodlasia.pl/25-zasad-dezinformacji-2/#more-8402
Aby utrudnic oczernianie mnie oparlem moja prace wylacznie na tzw. “oficjalnych” zrodlach informacji. Wszystkie przypisy i cytaty (jest ich wiele!) pochodza z tych zrodel. W wiekszosci przypadkow uzylem www.Wikipedia.com ze wzgledu, ze jest dostepna wszedzie, dla kazdego i w wielu jezykach. Nie opuszcza mnie mysl: “Ile interesujacych (i waznych) detali juz zniknelo z tych oficjalnych zrodel przez dzialalnosc ludzi, ktorzy je kontroluja?....”.  Z drugiej strony to przerazajace, ze jednak bylem w stanie napisac moj esej na podstawie jeszcze istniejacych, ale z pewnoscia juz “wybielonych” informacji.  Sam ten fakt pokazuje jak ogromne przestepstwo bylo (i jest) popelniane na nas i jakimi glupcami jestesmy nie widzac tego. Byc moze zaslugujemy na takie traktowanie....
Ludzie kontrolujacy doplyw informacji do naszych muzgow stali sie (z powodu latwosci z jaka to robia) tak pewni siebie, ze teraz juz jest wprost wymagane, aby kazda informacja dotarla do nas “przetrawiona”, z komentarzem mowiacym nam co powinnismy o tym myslec.  Ja to odbieram jako obelge – a Wy? Wiekszosc ludzi jest tak glupia, ze nawet tego nie zauwaza!!!   Zyjemy pod totalna kontrola informacji i jest coraz trudniej “odfiltrowac” wazne fakty z nawalu “informacyjnego gnoju”, ktorym codziennie jestesmy pasieni. Celem mojego eseju nie jest tylko edukowanie ludzi co do Zimnej Wojny ale tez pokazanie im jak samemu sie re-udukowac. Robie to na przykladzie Zimnej Wojny bo wierze, ze ten temat powinni wszyscy zrozumiec jak najszybciej – od tego moze zalezec nasze przezycie.
UWAGA (znowu!):
Jesli myslisz, ze wszystkie wydazenia w histori mialy miejsce tak jak napisano w ksiazkach i gazetach, to ….jestes szczesliwym czlowiekiem bez problemow! Gratuluje! Czytanie dalej bedzie tylko marnowaniem czasu. Wszystko ponizej jest bardzo dziwne i skomplikowane. Zrobisz lepiej wracajac do telewizora (czy gry komputerowej), ktory wlasnie zostawiles......i nie zapomnij tego piwka z lodowki!
Zimna Wojna miala powazny wplyw na nasze zycie. Moze nie tak bardzo na Twoje (jesli masz 20 lat) jak na rodzicow i dziadkow. Co to wlasciwie bylo? Caly swiat byl podzielony na dwie grupy: Blok Komunistyczny (z sojusznikami) byl przeciwnikem Bloku Zachodniego (NATO) i jego sojusznikow. Nie mozna bylo byc krajem neutralnym – jesli relacje z jednym blokiem ochladzaly sie to natychmiast kraj zblizal sie do drugiej strony. Fascynujace! Oba bloki nienawidzily sie powodujac nieskonczone napiecie, konflikty militarne i wyscig zbrojen. Sytuacje byla nie do rozwiazania i wygladalo, ze tak bedzie w nieskonczonosc. Blok wschodni gral role “bandyty” a kraje zachodu “policjanta” (“bronily demokracji i wolnosci”). Smieszne ale brzmi jak scenariusz do hollywoodzkiego filmu. Przykre tylko, ze to byla nasza rzeczywistosc, ktora zgladzila dziesiatki milionow niewinnych ludzi i zmarnowala zycie setkom milionow.  Ma ciagle dominujacy wplyw na Twoje zycie dzisiaj tylko Ty jeszcze tego nie wiesz.  
Zimna Wojna byla nastepstwem stworzenia Zwiazku Radzieckiego, a ten powstal w wyniku REWOLUCJI. Aktualnie byly trzy rewolucje. Poznajac historyczne szczegoly pozwoli nam zrozumiec jak sie ta cala konspiracja zaczela.
“Kontrolerzy Informacji” wykreowali w naszej wyobrazni nastepujacy obraz Rewolucji Pazdiernikowej:  “zorganizowane powstanie masy prostych ludzi zaskakuje caly swiat  bedac w stanie militarnie pokonac sily rzadowe i stworzyc funkcjonujacy (i nowy) system rzadzenia”. Po pierwsze prawda jest taka, ze my, normalni ludzie, wychodzimy na ulice tylko aby protestowac przeciwko czemus nowemu (nowe podatki, zly prezydent) - czyli jestesmy w tym momencie bardzo konserwatywni (= jestesmy przeciwko jakimkolwiek zmianom!).  Czy nie brzmi to jak antyteza rewolucji?....Oczywiscie czasami nasze protesty powoduja zmiany strukturalne rzadu, ale te zmiany sa dokonywane przez elite kraju a nie ludzi z ulicy. Rewolucja Lutowa 1917 jest tego dokladnym przykladem.
Zacznijmy od poczatku. W 1905 ogolne niezadowolenie z sytuacji ekonomicznej kraju doprowadzilo do konfliktu. Feudalny system Carskiej Rosji nie radzil sobie z rzeczywistoscia XX Wieku. Rozruchy uliczne i bunty wojskowe zmusily Cara do stworzenia przynajmniej pozorow demokracji (Przypis #10).
Zmiany byly raczej kosmetyczne i nietrwale. Trudne czasy Pierwszej Wojny Swiatowej spowodowaly nowe rozruchy. Cytat z angielskojezycznej Wikipedii wyjasnia co sie stalo: 
“This revolution appeared to break out spontaneously, without any real leadership or formal planning. Russia had been suffering from a number of economic and social problems, which were compounded by the impact of the First World War. Bread rioters and industrial strikers were joined on the streets by disaffected elements of the city's garrison. As more and more troops deserted, and with loyal troops trapped at the front, the city moved into a state of anarchy, prompting a revolution the Tsarist regime did not survive.” 
Co sie tlumaczy:
“Wyraznie widac ta rewolucja wybuchla spontanicznie, bez jakiegokolwiek przywodztwa czy planowania. Rosja od dluzszego czasu cierpiala z powodu wielu ekonomicznych i socjalnych problemow, ktore zakumulowaly sie podczas I Wojny
Swiatowej. Buntujacy sie zolnierze lokalnego garnizonu dolaczyli na ulicach do ludnosc protestujacej z powodu braku chleba i strajkujacych robotnikow. Narastajaca dezercja, podczas gdy wojska lojalne carowi byly daleko na froncie, spowodowala kompletna anarchie, a ta w konsekwencji rewolucje, ktorej rzad carski nie przetrzymal.”
Ten cytat wyjasnia swietnie jak my, ludzie, zachowujemy sie w podobnych sytuacjach. Rozruchy na ulicach spowodowaly, ze elita kraju praktycznie zmusila Cara do abdykacji. Chcieli wprowadzic zachodni typ demokracji – jedyne rozwiazanie w tej sytuacji. Car zrozumial i abdykowal; zaczela sie nowa era w histori Rosji. Gdyby konspiracja, o ktorej pisze nie istniala, problemy Rosji skonczylyby sie w tym momencie. Nasi “Kontrolerzy Informacji” chca abysmy wierzyli, ze Rewolucja Pazdziernikowa byla naturalna kontynuacja Rewolucji Lutowej. Bzdura! Rewolucja Lutowa spowodowala potrzebne zmiany i niezadowolenie ludnosci zniknelo. Problem jest, ze konspiratorzy w tym momencie przystapili do akcji. Nowy, swiezo wybrany rzad, popularnie znany jako Rzad Kierenskiego (od nazwiska swego ostatniego premiera), byl latwym lupem do spenetrowania i do pokonania. Kim byli ci konspiratorzy? Pamietajmy, ze ludzie nalezacy do jakiejkolwiek konspiracji musza sie dobrze znac przedtem zanim konspiracja powstanie – logiczne, nieprawdaz? Czasami sa oni czlonkami tej samej rodziny (typowe dla wloskiej mafi), czasami sasiadami, przyjaciolmi, kolegami z pracy czy z wojska, a nawet czlonkami tej samej druzyny sportowej lub jakiegos klubu zainteresowan. Znane sa przypadki gdy kluby sa zakladane tylko i wylacznie jako “przykrywka” dla konspiracji. Prosze teraz przeczytac Przypis #7. Czy cos zwrocilo Wasza uwage? To “cos” nigdy nie trafilo do naszych ksiazek od historii! Prosze teraz przeczytac Przypisy #8, #9 i #34. W przypisie #12 znajduje sie nastepujacy cytat: 
“In modern times, the case for seeing the October Revolution as "a classic modern coup d'état without mass support" has been proposed by historian Richard Pipes".
Co sie tlumaczy: 
“Wspolczesnie ocena Rewolucji Pazdziernikowej jako typowy zamach stanu dokonany bez poparcia ludnosci zostala zaproponowana przez historyka Richarda Pipesa”.  
A wiec kiedy zepchnac na bok wszystkie “bajki” okazuje sie, ze Rewolucja Pazdziernikowa wcale nie byla owocem walki zdesperowanych biednych Rosjan, tylko zwyczyjnym “przekretem”! Pan Kierenski spelnil powierzona mu role, wyjechal z kraju i zyl dlugo i szczesliwie. Nigdy nie wlaczyl sie w walke przeciwko Leninowi i komunistom, nie zrobil absolutnie nic co by bylo godne rosyjskiego patrioty (jesli takim byl...). Osiadl w U.S.A. i stal sie “specjalista od spraw rosyjskich” na Uniwersytecie Stamford. Prawdziwi rosyjscy patrioci znali prawde i nigdy Kierenskiemu nie przebaczyli. Gdy zmarl w 1970 Rosyjski Kosciol Prawoslawny w U.S.A odmowil pochowku i Prawoslawny Kosciol Serbski zrobil to samo. W desperacji rodzina wziela zwloki do Angli gdzie takze dostano odmowe. Ostatecznie zostal pochowany na zwyklym cmentarzu komunalnym. Oczywiscie “Kontrolerzy Informacji” chca zminimalizowac znaczenie tej “afery pochowkowej” - Wikipedia twierdzi, ze kosciol odmowil poniewaz Kerenski byl Masonem. Jakie szybkie “wytlumaczenie” nam maluczkim co powinnismy myslec o tym incydencie! Chwileczke, chwileczke – czy Stowarzyszenie Masonskie nie jest rodzajem klubu......?
Zastanowmy sie DLACZEGO  wlasnie Rosja zostala wybrana do tego “socjologicznego eksperymentu”. Feudalizm i komunizm maja jedna wspolna ceche – potrzebuja do swojej egzystencji bardzo poslusznych obywateli. Wszelkie niezalezne myslenie populacji kraju byloby smiercia ustroju.  Rosja w tym okresie, tak jak Chiny i Indie, byla krajem ludnosci chlopskiej (83% populacji) ciagle zyjacej w systemie feudalnym. Chlopi rosyjscy byli traktowani jak niewolnicy (prawie jak zwierzeta) i (co jest typowe dla ludzkiej psychologi) przyzwyczajeni do tej sytuacji uwazali to za normalne. Oczywiscie – nie mieli zadnego porownania! Rosja wlasnie zaczela wkraczac w ere industrialnej modernizacji a co za tym idzie demokratyzacji. Budowano nowoczesne fabryki, linie kolejowe i bylo juz tylko sprawa czasu kiedy spoleczenstwo zacznie sie emancypowac. Konspiratorzy rozumieli, ze to jest ostatni moment aby ich plan mial szanse powodzenia. Musieli wskoczyc i objac kontrole nad tymi “wytresowanymi do posluszenstwa” masami zanim te masy stana sie za sprytne zeby slepo sluchac. Kosciol Prawoslawny, umacniacz wiary w cara i jego feudalny system bedzie wymieniony na komunistyczna doktryne. Kult cara (jako wszechmogacego wladcy) bedzie zastapiony kultem Lenina, Stalina, itd....  Krotko mowiac biedny narod rosyjski nic nie skorzystal z tej “rewolucji” - niewolnicy pozostali niewolnikami tylko wlasciciel sie zmienil!
Konspiratorzy byli tak podekscytowani latwym sukcesem w Rosji, ze odwazyli sie na probe “oswobodzenia proletariatu” w Polsce, Niemczech i na Wegrzech. We wszystkich przypadkach byli szybko pokonani. Proletariat tych krajow byl wystarczajaco wyemancypowany i wyedukowyny aby rozpoznac niebezpieczenstwo – ludnosc aktualnie dolaczyla do armi i pomogla przepedzic Sowietow. Wracajac do Przypisu #3. Wglebiajac sie w historyczne zrodla z tego okresu zrozumiemy, ze Jakob Schiff byl tylko jednym z wielu bankierow wspierajacych finansowo te “rewolucje”. Na co tak na prawde rewolucja potrzebuje pieniadzy? Zachowaly sie dowody wysylki pieniedzy do Rosji ale nie ma zadnych informacji o zakupie broni. Kerenski, przez swoj “taktyczny blad” dal komunistom wystarczajaco broni za darmo! Wiec na co jeszcze potrzebne byly te ogromne sumy? Na ludzi? Na najemnikow? Na przekupstwo czlonkow rzadu Kierenskiego? Jakby na to nie patrzyl – kryminalny “przekret” wielkiego kalibru a nie zadna rewolucja. 
Jeden z najlepszych przykladow jak odbywalo sie “smarowanie aby sie rewolucja posuwala” ciagle istnieje (dzieki Bogu!) na kartach “oficjalnej” histori. Jest to zycie i kariera Pana Alexandra Parwusa. To jest fenomenalne! Pan Parwus byl wysokiej rangi agentem wywiadu, uznanym przez wielu za geniusza. Do dzis nie wiemy dla kogo on pracowal! Jesli naprawde istnialy dwie strony w konfliktach, w ktorych on maczal palce – z pewnoscia stracilby szybko zycie za zdrade jednej ze stron. Ale nie – zyl dlugo i szczesliwie, tak jak Kierenski! Do smierci zyl w wysokim standarcie mieszkajac w 32-pokojowej willi na Berlinskiej Pawiej Wyspie (Przypis #13). To wszystko bez znanego zrodla dochodow. Wikipedia sugeruje, ze willa byla “prezentem” od rzadu niemieckiego. Za co??? Nie jest to podejrzane, ze dokladnie kiedy on zyl utrzymywany przez rzad Niemiec (kapitalistyczny rzad = smiertelny wrog Sowietow) jego dwaj synowie byli znanymi sowieckimi dyplomatami? Co za “zbieg okolicznosci”!!!
Wiec co dokladnie robil Pan Parwus w swej karierze? Byl swoistym “Swietym Mikolajem” (a takze doradca) dla ruchow komunistycznych w Rosji i w Niemczech plus dla rewolucjonistow tureckich.  Nikt nie wie skad te ogromne sumy pieniedzy sie braly. Oskarzajac Niemcow (tak jak to robi Wikipedia), bez zadnych dowodow a nawet logicznego podparcia, jest nieodpowiedzialna glupota. 
Wmawiana nam od lat teoria, ze rzad niemiecki udzielil wsparcia rosyjskim rewolucjonistom poniewaz w ten sposob chcial zakonczyc konflikt na froncie wschodnim, jest bezsensowna. Nie bylo zadnej gwarancji na to. Nie bylo tez gwarancji, ze jesli komunisci odniosa sukces i Zwiazek Radziecki powstanie to nie bedzie probowal wywolac podobnej rewolucji w Niemczech – aktualnie tak sie stalo! Nie osmieszajmy wiec siebie samych posadzajac wywiad niemiecki o bycie taka banda idiotow – napewno nie byli.  Ogromne sumy pieniedzy w worku “Swietego Mikolaja – Parwusa”, jego bezkarnosc  i nieograniczone wplywy mialy inne zrodlo. Kolejnym dobrym przykladem jego dzialalnosci jest pobyt w Turcji. Cytat z Wkipedi: 
“Soon afterwards Parvus moved to Istanbul in Turkey, where he lived for five years. There he set up an arms trading company which profited handsomely during the Balkan War. He became the financial and political advisor of the Young Turks. In 1912 he was made editor of Turk Yurdu, their daily newspaper. He worked closely with the triumvirs known as the Three Pashas - Enver, Talat and Cemal - and Finance Minister Djavid Bey. The triumvirs of Three Pashas planned and executed the Armenian Genocide in 1915. His firm dealt with the deliveries of foodstuffs for the Turkish army and he was a business partner of the Krupp concern, of Vickers Limited, and of the famous arms dealer Basil Zaharov. Arms dealings with Vickers Limited at war time gave basis to the theory that Alexander Parvus was also a British intelligence asset.” 
Co sie tlumaczy: 
“ Wkrotce potem Parwus przeprowadzil sie do Istambulu w Turcji, gdzie przebywal piec lat. Otworzyl firme handlu uzbrojeniem i swietnie zarobil podczas wojen balkanskich. Stal sie finansowym i politycznym doradca dla “Young Turks” ( wtracenie autora: Bardzo wazny fakt! Prosze samodzielnie dowiedziec sie kim byli “Young Turks”)   W 1912 stal sie wydawca gazety “Turk Yurdu” - oficjalnego ramienia propagandowego “Young Turks”. Byl bliskim wspolpracownikiem rzadowego triumwiratu znanego w Turcji jako “Trzech Paszow” (Enver, Talat i Cemal) oraz ministra finansow Djavida Beya. Triumwirat Trzech Paszow jest odpowiedzialny za zaplanowanie i przeprowadzenie pierwszego masowego ludobojstwa wspolczesnej histori – rzezi Armenskiej. Firma handlowa Parwusa zajmowala sie dostawami zywnosci dla armi tureckiej; takze byl Parwus partnerem handlowym koncernow Krupp, Vickers Ltd. i slynnego handlarza broni Basila Zaharova. Wspolpraca Parwusa z koncernem Vickersa podczas I Wojny Swiatowej moze byc podstawa teorii, ze Pan Parwus byl takze agentem brytyjskim”.
Aha.....nie tylko agent niemiecki ale i brytyjski w tym samym momencie! Zrobmy to prosciej: byl on agentem pracujacym dla tych, ktorzy ciagle robia fortuny na naszym cierpieniu – konspiratorow! Spojrzmy prawdzie w oczy – dla niego nie istnialy nigdy dwie strony w zadnym konflikcie!
Wracamy do Rosji. Utrzymywanie swiatopogladu wiekszosci spoleczenstwa na poziomie sredniowiecza bylo niezbedne dla istnienia komunizmu ale.…..wszystko ma swoja cene. Feudalni parobcy nie sa w stanie brac aktywnego udzialu w postepie gospodarczym – to bylo dokladnie przyczyna upadku systemu carskiego! Resultatem “wiecej bata a mniej chleba” byly tylko miliony martwych cial (Przypis #28). Kreatorzy nowego systemu zrozumieli, ze musza znalezc sposob ciaglego economicznego wspierania tego najwiekszego obozu koncentracyjnego swiata i musi to byc robione w tajemnicy.  Dlaczego w tajemnicy? Komunistyczna doktryna glosi “smierc kapiatalistom”, przez co Zwiazek Radziecki zostal szybko odizolowany od reszty swiata. Na przyklad U.S.A. uznalo rzad radziecki dopiero w 1930 roku. Nasi konspiratorzy wspierali i rozwijali ekonomie Zwiazek Radziecki wylacznie przy pomocy prywatnych inwestycji. Wszystko bylo robione bez rozglosu i na gigantyczna skale. W przypadku gdy ktos zauwazyl co sie dzieje i zaczal zadawac pytania odpowiedz byla jedna: “To jest prywatna inwestycja i to nasza sprawa co robimy”. Z definicji “inwestycja” jest lokowana tam gdzie jest prawdopodobienstwo profitu i (conajmniej) pewnosc zwrotu sumy zainwestowanej.  Sowieci od poczatku byli najwiekszymi wrogami kapitalizmu, prywatnych przedsiebiorstw i inwestycji. Jak to sie stalo, ze najwieksze, najbogatsze prywatne przedsiebiorstwa swiata wlozyly trudne do wyobrazenia sumy w inwestycje gdzie szanse profitu czy nawet zwrotu byly zerowe? Czy byl to umyslny “blad” czy jak my w Polsce mowimy “w co inne bylo grane”?  Tak czy siak – po raz pierwszy w historii urodzil sie orwelianski “perpetual enemy” i zaczal rosnac w sile....
Czlowiekiem, ktory stal sie symbolem cichego wspierania Sowietow byl Armand Hammer (Przypis #21). Przez cale swoje zycie byl on kanalem wsparcia (i utrzymania przy zyciu) Zwiazku Radzieckiego. Tak jak w przypadku Aleksandra Parwusa – nikt dokladnie nie wie dla kogo ten facet pracowal. Od poczatku swej kariery byl on na czarnej liscie F.B.I. jako prawdopodobny sowiecki szpieg. Przy koncu zycia przyznal sie do bycia “sympatykiem komunizmu”. Jednoczesnie byl jednym z najbardziej konserwatywnych, prawicowych Republikanow – nawet byl oskarzony o nielegalne wspieranie Prezydenta Nixona! Czy widzimy tutaj jakis paradox? Tylko jesli nasze wiadomosci o swiecie przyszly z ksiazek histori i TV. Dokladnie jak Parwus – ten czlowiek byl ponad “konfliktem” Zimnej Wojny. On byl jednym z konspiratorow. 
Bylo powszechnie znane (i stalo sie zrodlem wielu dowcipow), ze z wyjatkiem czesci sprzetu wojskowego wszystko wyprodukowane w Zwiazku Radzieckim bylo dokladna kopia produktu z zachodu. Nie chce marnowac czasu i wyliczac – wszystko znaczy WSZYSTKO. Pomyslmy analitycznie na ten temat:
1) Czy produkty sowieckie byly identyczne bo powstaly w zakladach zbudowanych dla Sowietow przez oryginalnych  producentow?
2) Czy Sowieci poprostu kradli wzory i patenty na wszystko? Jesli tak, DLACZEGO nigdy nie bylo sprawy sadowej przeciwko nim? Kolejny dowod cichego wsparcia dla tego gigantycznego lagru?
Mysle osobiscie, ze to byla mieszanka obu. Prosze czytac prace Profesora Anthony C. Sutton gdzie mozna poznac wiele interesujacych detali (Przypis #14). 
Zdazaly sie przypadki, ze ktos nieznajacy prawdziwej sytuacji probowal uciec z Sowieckiego Bloku aby dolaczyc sie do drugiej strony i uczestniczyc w walce przeciwko komunizmowi, ale.......nigdy nie bylo dwoch stron! Ci ludzie (glownie czlonkowie KGB i innych sluzb specjalnych plus wojskowi z krajow Bloku Wschodniego) byli szybko likwidowani w skoordynowanej akcji “obu stron”. Bardzo malo zostalo napisane o ludziach, ktorym sie udalo – nauczeni doswiadczeniem “wyparowali” i nawet dzisiaj boja sie otworzyc usta. Jedyny dobrze opisany przypadek tego typu pochodzi z Kanady i siega wstecz do 1945 roku. Pan Igor Guzenko wkroczyl do komendy Kanadyjskiej Policji niosac pelna teczke wypelniona dokumentami, kodami i materialami do odszyfrowywania. Jaka wartosc przedstawialo to co przyniosl? Oto cytat z Wikipedi:
“The evidence provided by Gouzenko led to the arrest of 39 suspects; a total of 18 were eventually convicted of a variety of offenses. Among those convicted were Fred Rose, the only Communist Member of Parliament in the Canadian House of Commons; Sam Carr, the Communist Party's national organizer; and scientist Raymond Boyer. A Royal Commission of Inquiry to investigate espionage, headed by Justice Robert Taschereau and Justice Roy Kellock, was conducted into the Gouzenko Affair and his evidence of a Soviet spy ring in Canada. It also alerted other countries around the world, such as the United States and the United Kingdom, that Soviet agents had almost certainly infiltrated their nations as well. Gouzenko provided many vital leads which assisted greatly with ongoing espionage investigations in Britain and North America. His testimony is believed [by whom?] to have been vital in the successful prosecution of Klaus Fuchs, the German communist physicist who emigrated to Britain and who later stole atomic secrets for the Soviets. Fuchs spent some time at the Chalk River Laboratories, northwest of Ottawa, where atomic research had been underway since the early 1940s His information also likely helped in the investigation of Julius and Ethel Rosenberg in the U.S. Gouzenko, being a cipher clerk by profession, likely also assisted with the Venona investigation, which probed Soviet codes and which eventually led to the discovery of vital Soviet spies such as Donald Maclean, Guy Burgess, Kim Philby, Anthony Blunt, and John Cairncross (the so-called Cambridge Five), as well as Alan Nunn May.”   
Co sie tlumaczy:  
“Dokumenty dostarczone przez Guzenke umozliwily aresztowanie 39 osob z czego 18 skazano za szpiegostwo. Byl pomiedzy nimi Fred Rose, jedyny komunista – czlonek Kanadyjskiego Parlamentu; Sam Carr, organizator pracujacy dla komunistow oraz naukowiec Raymond Boyer. Krolewska Komisja Dochodzeniowa pod przewodnictwem sedziow Roberta Tascherau i Roya Kellocka zajela sie analiza dostarczonych materialow i rozpracowywaniem radzieckiej siatki szpiegowskiej. Takze ostrzezono U.S.A. ,Wielka Brytanie i innych aliantow o bardzo prawdopodobnej sowieckiej penetracji ich krajow poniewaz materialy wykradzione przez Guzenke na to wskazywaly. Uwaza sie powszechnie (detale sa ciegle okryte tajemnica panstwowa – komentarz tlumaczacego), ze Guzenko przyczynil sie w decydujacym stopniu do schwytania i osadzenia Klausa Fuchsa, niemieckiego fizyka zyjacego w Wielkiej Brytani, ktory wykradal tajemnice broni nuklearnych dla Zwiazku Radzieckiego. Fuchs swego czasu pracowal w Chalk Rivers Laboratories – od wczesnych lat 1940 kanadyjski osrodek badan jadrowych. Prawdopodobnym tez jest, ze Guzenko pomogl w dochodzeniu przeciwko Juliuszowi i Ethel Rosenberg – byl przeciez jedynym dostepnym sowieckim szyfrantem. To samo dotyczy projektu “Venona” gdzie zlamano radzieckie szyfry i przez to odkryto slynna siatke szpiegowska: Donald Maclean, Guy Burgess, Kim Philby, Anthony Blunt and John Caircross – znanych jako “Cambridge Five”, oraz Alana Nunn May”.
Guzenko mial kupe szczescia. Jego losy zostaly szybko przesadzone przez uczciwych czlonkow kanadyjskiego rzadu zanim konspiratorzy mieli czas zareagowac. W jezyku angielskim mowimy: “nie da sie od-dzwonic dzwonu”. To uratowalo zycie Igora i jego rodziny. Pozwole sobie jeszcze raz zacytowac Wikipedie:   
“Robertson told the Prime Minister that Gouzenko was threatening suicide, but King was adamant that his government not get involved, even if Gouzenko was apprehended by Soviet authorities. Robertson ignored the Prime Minister's wishes and authorized granting asylum to Gouzenko and his family, on the basis that their lives were in danger. “ (Note #41)   
Co sie tlumaczy:   
“Robertson powiedzial Premierowi, ze Guzenko mysli o samobojstwie ale Pan King byl nieprzejednany twierdzac, ze jego rzad nie bedzie reagowal nawet jesli Sowieci schwytaja Guzenke. Robertson zignorowal zyczenie Premiera i podpisal przyznanie azylu Guzence i jego rodzinie na bazie faktu, ze ich zycie bylo w niebezpieczenstwie” (Przypis #41)
Wyraznie z czasem Guzenko zrozumial cala gre i swoja pozycje w niej. Nie tak jak plejady pozniejszych “waznych uciekinierow” - kompletnie przepadl bez wiesci. Rozumial, ze nie moze dac konspiratorom szansy aby KGB znalazlo go i wszyscy uznali, ze wpadka byla jego wlasna nieostroznoscia. Guzenko stworzyl szachowa sytuacje, gdzie znalezienie go przez KGB bylo mozliwe tylko i wylacznie przy kooperacji z wywiadem kanadyjskim. Do jakiego stopnia byl ukryty – pokazuje historia jego grobu. Zmarl w 1982, jego zona w 2001. Grob otrzymal pierwszy raz tablice z jego nazwiskiem w 2002 – 10 lat po “upadku” komunizmu! Wczesniej wspomniane plejady “waznych uciekinierow” powinnismy uznac za deziformacyjne przedstawienie. Wszyscy dostarczali niewiele waznych detali ale zawsze utrzymywali (i utrzymuja) status gwiazd: wywiady w TV, konferencje, prelekcje itp. Swoim zachowaniem ci zawodowi oficerowie wywiadu sugeruja, ze sie absolutnie nie obawiaja smierci poniewaz....hmm...pomyslmy....tak naprawda nikt nie chce ich zabic....?
Konspiratorzy czasami nie zwrocili na czas wystarczajaco uwagi na potencjalnych uciekinierow mniejszego kalibru i ci wykorzystali swoja szanse. Te przypadki nie sa okryte tajemnica tak jak powyzsze wiec mozemy poznac mechanizmy dzialania naszych konspiratorow.
W 1970 roku marynarz Simonas Kudirka wyskoczyl z radzieckiego statku u wybrzezy Massachusetts i poprosil o azyl polityczny (Przypis #3). Poniewaz byl prawdziwym uciekinierem, oczywiscie zostal odepchniety spowrotem w rece swoich “wlascicieli”. Departament Stanu (odpowiedzialny za sprawy azylantow) zignorowal prosbe Kudirki i zostawil jego los w rekach wojskowych (ochrony wybrzeza). Sam ten akt byl przestepstwem, ale to dopiero poczatek. Wtedy, przelozeni nakazali kapitanowi statku ochrony wybrzeza aby wpuscil sowieckich funkcjonariuszy i pozwolil im zabrac Kudirke sila. W czasach Stalina bylo to rowne wyrokowi smierci – zdazylo sie to wielu radzieckim marynarzom w latach 1940tych w San Francisco i okolicach. Kudirka mial “szczescie” - zostal tylko zeslany na Syberie! Prawdziwym szczesciem bylo to, ze mial kuzynow w U.S.A. Gdy oni sie dowiedzieli co sie stalo, zaczeli “rozrabiac”. Nasi konspiratorzy musieli szybko cos zrobic i zatuszowac cala sprawe zanim ludzie zrozumieja prawde. Znaleziono “kozla ofiarnego” w postaci kapitana statku ochrony wybrzeza i.......sprowadzono szybko Kudirke z Syberi prosto do U.S.A.! Pora na logiczne myslenie: 
Jesli Zwiazek Radziecki by byl autentycznym wrogiem U.S.A., czy ugial by sie pod jakakolwiek presja Amerykanow (100% objaw slabosci) zamiast zrobic odwrotnie - pokazac sile i trzymac Kudirke na Syberi przez dlugie lata po to aby odstraszyc potencjalnych uciekinierow w przyszlosci? 
Nastepna sprawa jest polskiego artysty Andrzeja Sudy. Wyjechal do U.S.A. w 1985 szukajac normalnego zycia i miejsca dla rozwoju kariery. Ciekawostka: byl on jednym z zalozycieli PAASu – Stowarzyszenia Artystow Polskich w Ameryce (http://smiechowska.wordpress.com/2010/08/25/stowarzyszenie-artystow-polskich-w-ameryce-paas/). Wkrotce potem wywiad bloku wschodniego (polski?...chyba...) zaaranzowal dziewczyne dla niego (spotkali sie “przypadkowo”).  Ona byla agentka a on byl jej tymczasowa zaslona – pozniej mial byc zlikwidowany (Przypis #27). Kiedy sie zorientowal w swojej sytuacji poszedl do F.B.I (i wielu innych agencji) przedstawiajac plik dowodow nie do podwazenia. No i co sie stalo? To on stal sie wrogiem Ameryki! Jego “dziewczyna” stala sie ulubienica wielu czlonkow amerykanskiej elity. Kiedy Departament Stanu wykryl, ze ona jest szpiegiem i chcial ja deportowac, Congressman Duncan Hunter, jeden z naibardziej wplywowych czlonkow kongresu (i kandydat na prezydenta podczas ostatnich wyborow) zalatwil jej zielona karte (Green Card) ze zmienionym numerem “A” (kazda osoba wjezdzajaca do U.S.A. dostaje taki numer na cale zycie – zmiana jest niemozliwa i bardzo karana) po to aby jej stara teczka “ubrudzona” dowodami szpiegostwa mogla zniknac. Sudy kariera (i zycie) byly od tego momentu systematycznie niszczone przez “nieznanych sprawcow”. Teraz zyje w Szwajcarii probujac odzyskac sily i stracony czas. Jego sprawe (i dokumentacje) znajdziesz na wielu stronach, na przyklad: 
http://niezaleznemediapodlasia.pl/sprawa-sudy/  ,   https://radtrap.wordpress.com/2013/01/27/sprawa-sudy/   ,    http://wolna-polska.pl/wiadomosci/sprawa-andrzeja-sudy-ciag-dalszy-2013-06     

Co mnie naprawde poruszylo – jedna osoba ze sprawy Andrzeja Sudy (Stanislaw Marianski, brat agentki, z ktora zyl Suda) zrobil dokladnie to co Kudirka i dokladnie w tym samym okresie czasu, ale jakie rozne rezultaty! Marianski byl marynarzem na polskim statku i w 1969 wyskoczyl proszac o azyl polityczny.  Poniewaz nalezal do tej “specjalnej” grupy ludzi – zostal zaakceptowany i traktowany jak gwiazda filmowa. Co za kontrast! Detale znajduja sie tutaj:  http://www.aisjca-mft.org/suda.fotodoc/FOTODO~B.JPG
Ludzie typu Kudirki i Sudy byli czasami w stanie przezyc i ten fakt stanowil ciagle zagrozenie, ze cala sprawa wyjdzie na jaw. Konspiratorzy wymyslili cos lepszego i 100% bezpiecznego – WYIMAGINOWANEGO WROGA! Oczywiscie brzmi to smiesznie i nieprawdopodobnie na pierwszy rzut oka, ale....po odpowiednich przygotowaniach moze byc osiagniete (Przypis #15,39,40 i 47):
ETAP 1:
Pokolenie po pokoleniu jestesmy przyzwyczajani akceptowac “przetrawione” wiadomosci. To czyni nas niezdolnymi do niezaleznego analitycznego myslenia. Po prostu “polykamy przezuta informacyjna papke”. 
ETAP 2:
Konspiratorzy potrzebowali aktorow do grania roli wyimaginowanego wroga. Okolo 90% tych aktorow nawet nie wiedzialo, ze byli aktorami w jakims scenariuszu. Znalezli sie w pewnej zaskakujacej sytuacji (“prosze niech pan potrzyma moja torbe na chwile – musze siusiu”) i zostali zabici. Nastepnego dnia ich rodziny dowiedzialy sie z gazety czy TV przerazajacej nowiny, ze ich najblizsi byli do wczoraj czlonkami organizacji terrorystycznej.  No prosze – juz mamy 90% “wrogiej armi” nawet bez wynajmowania jednego aktora! Nastepne byc moze 9% to ofiary jednej z form Kontroli Umyslu. Tak, wielu z Was teraz drapie sie po glowie i zaczyna maslec, ze ten artykul zostal jednak przez wariata napisany. Przykro mi, Przyjacielu, ale Twoje niedoedukowanie nie czyni mnie wariatem. Prosze teraz przeczytac Przypisy #45, #44 i #43 (w tej kolejnosci).  Ci biedni, mentalnie zagubieni  (i kontrolowani) ludzie popelniaja jakies okropne przestepstwa, gina w strzelaninie albo sa aresztowani i osadzeni na dlugie lata. Maja oni wazna role do spelnienia – pozyczaje swoje twarze (i osobowosci) dla wyimaginowanego wroga zeby wrog byl nie tylko “z krwi i kosci” ale tez “zly i nie calkiem normalny”. A na koncu mamy PRAWDZIWYCH AKTOROW! Tymi sa sami konspiratorzy. Sa pokazywani od czasu do czasu przez Media grajac role przywodcy lub przynajmniej rzecznika prasowego naszego nowego “wroga”. Poniewaz sa oni prawdziwymi konspiratorami – oczywiscie nigdy nie sa zlapani. Ich przemowy, pelne nienawisci i jadu maje powodowac w nas nienawisc dla tego wyimaginowanego wroga (Przypisy #16, 20 i 46). George Orwell w swojej ksiazce “1984” nazwal to “godzina nienawisci”. 
Jak konspiratorzy zrobili plynne przejscie z jednego “przekretu” w drugi? Po pierwsze komunizm potrzebowal “umrzec”. Najlepiej zeby umarl z powodow naturalnych, tej choroby, ktora go gnebila od urodzenia i byla wszystkim znana – zwyczajnej niewydolnosci gospodarczej. Jak wszyscy wiemy byl to polski ruch Solidarnosci, ktory zapoczatkowal caly ten proces. Aby lepiej wyjasnic czym ten ruch naprawde byl musze wpierw opowiedziec Wam historie dwoch braci. 
“Najlepszym sposobem na kontrolowanie opozycji jest bycie jej przywodca”.       Wlodzimierz Ilyicz Lenin
Zrodlo cytatu:  http://www.goodreads.com/quotes/show/38974
Starszy brat Stefan Michnik dolaczyl do stalinowcow natychmiast po “wyzwoleniu” Polski. Chcial zostac sedzia, wiec zostal........bez skonczenia prawa! W czasach Stalina znajomosc prawa po to tylko aby skazywac ludzi na smierc nie byla taka bardzo istotna a Michnik byl wprost specjalista w tym temacie. Nawet lubil uczestniczyc w egzekucjach! Jesliby to robil pare lat wczesniej noszac niemiecki mundur jego postac stalaby sie symbolem potwora. Bylby odszukany, osadzony i powieszony za swoje zbrodnie. Jesli bylby zlapany przed Procesem Norymberskim, z pewnoscia by siedzial obok Göringa i jego kolegow. Ale on pracowal dla “wlasciwej” strony......
Wiec co sie z nim stalo? Od 1968 roku zyje szczesliwie w Szwecji. Pamietacie Kierenskiego i Parwusa? Stefan Michnik jest tego samego typu. Obuzenie polskiej ludnosci zmusilo polski sad do wydania nakazu aresztowania i do wystapienia o extradycje (Sierpien 2007). W dniu 18 Listopada 2010 sad szwedzki odrzucil polski wniosek tlumaczac sie przedawnieniem sprawy (Przypis #5). 
Wiec, sluchajcie uwaznie moje dziatki – jesli chcecie mordowac ludzi dla fraidy, stac sie potworami na skale swiatowa bez obawy odpowiadania za swoje czyny – musicie dolaczyc do “wlasciwej” grupy ludzi. Konspiratorzy , ktorych staram sie Wam przedstawic sa ta “wlasciwa” grupa. Zycze dobrej zabawy!
Mlodszy brat Adam Michnik byl jedna z dominujacych postaci ruchu SOLIDARNOSCI. Do dzisiaj jest uznawany za “szara eminencje” polskiej elity. Jesli chcecie wiedziec kto zyjmuje sie kontrola informacji doplywajacych do Polakow: Adam Michnik jest zalozycielem i redaktorem naczelnym najwiekszej gazety w Polsce - “Gazety Wyborczej” (Przypisy #6 i #25). Przepraszam, prawie zapomnialem wspomniec jego ojca Ozjasza Szechtera! Pan Szechter byl przed II Wojna bardzo aktywnym dzialaczem komunistycznym w Polsce. W 1934 roku byl osadzony i uwieziony za konspirowanie w celach wywrotowych. Byl to komunistyczny spisek, wyraznie pod auspicjami NKWD, probujacy przejac kontrole w kraju i przylaczyc Polske do Zwiazku Radzieckiego (Przypis #22). Instytut Pamieci Narodowej opublikowal ten niezbity fakt. Adam Michnik pozwal ta rzadowa agencje do sadu argumentujac, ze jego ojciec nie byl sowieckim agentem jak I.P.N. napisal. Sad pozwanie oddalil bowiem Pan Szechter siedzial za zdrade stanu – przestepstwo nawet wyzszej kategorii. Adam Michnik nie zatrzymal sie w tym momencie – wzial sprawe do sadu apelacyjnego i wygral! I.P.N. musial przeprosic Michnikow i wymazac slowo “agent” z wydanego materialu. Widzimy teraz, ze nie tylko Stefan Michnik jest “specjalna” osoba ale cala rodzina.....
Wracamy do Solidarnosciowej “rewolucji” w Polsce. Pierwsze rozruchy mialy miejsce w 1970 roku.  Byl to autentyczny ruch wiec zostal krwawo stlumiony. Wielu zginelo, glownie w Gdansku. Prawdopodobnie w tym momencie konspiratorzy zobaczyli swoja szanse – takie antykomunistyczne powstanie, dobrze kontrolowane od zarania aby nikomu “specjalnemu” nic sie nie stalo, moze byc doskonala przykrywka dla transformacji w nowy system. Majac to na mysli, celem reform Gierka bylo doprowadzenie polskiej ekonomi do jeszcze wiekszego kryzysu za jakies 10 lat. Polska wziela ogromne pozyczki na zachodzie i szybko te pieniadze wydala. Na pokaz kupiono pare licencji na nowoczesna produkcje, z reszta pieniedzy.....nikt nie wie gdzie wsiakla. Oczywiscie caly plan byl tak wymyslony aby sie zalamal. Konspiratorzy stworzyli sobie 10 letnia luke czasu na zbudowanie fundamentow “ruchu” SOLIDARNOSCI. Pierwszy powstal K.O.R. 23 wrzesnia 1976 roku. Wszyscy zalozyciele tego komitetu byli intelektualistami (glownie konspiratorzy jak Michnik) i ani jednego robotnika. Paru prawdziwych polskich patriotow bylo wystarczajaco naiwnych aby sie dolaczyc ale szybko ich “zniechecono”. Pan Antoni Pajdak jest dobrym przykladem. Jego aktywne zycie polityczne zaczelo sie kiedy mial 16 lat – w 1910 roku. Spedzil 10 lat zycia pomiedzy Syberia i wiezieniami, stracil zone gdy “popelnila samobojstwo” w stalinowskim wiezieniu, a corka (aresztowana 3 dni po matce) odsiedziala 6 lat. Pan Pajdak byl jednym z zalozycieli K.O.R.u (Przypis #23). W 1981 roku “nieznani sprawcy” pobili na ulicy tego 87 letniego czlowieka i myslac, ze zabili odeszli. Szczesliwie on przezyl. Nigdy nic zlego nie stalo sie “wlasciwym” czlonkom K.O.R.u.......
Nieco pozniej powstal zwiazek zawodowy SOLIDARNOSC. Konspiratorzy znalezli jednego ze swoich informantow pasujacego jako przywodca. Byl on genetycznie Polakiem, wygladal jak typowy Polak i byl wystarczajaco prymitywny aby grac role “swojego chlopa” co natychmiast uczynilo go popularnym (Przypis #4).
Jest brutalna prawda o nas samych, ze tylko maly procent populacji to ludzie gotowi stanac do walki. Wiekszosc to “sheeple” (potulne baranki). Konspiratorzy wiedza to doskonale i przez kultywowanie w nas iluzji , ze my wszyscy jestesmy “urodzonymi bohaterami” - uzywaja to dla wlasnych korzysci. Poniewaz nikt nie poddaje w watpliwosc dobrych wiadomosci – pozostajemy na zawsze szczesliwymi, potulnymi idiotami. Po co ja sie wywodze na ten temat? Zanim przyszla ta bezkrwawa “rewolucja” konspiratorzy potrzebowali (dla wlasnego bezpieczenstwa) oczyscic szeregi SOLIDARNOSCI z tych niepozadanych walecznych typow. Wzorowy czlonek SOLIDARNOSCI powinien byc “baranem” - byc moze glosny na wiecach ale niezdolny dzialac samodzielnie. Konspiratorzy obawiali sie (slusznie) tych robotnikow, ktorzy byli zdolni zareagowac i walczyc o swoje prawa. Trzeba bylo ich zawczasu zlikwidowac ale jak ich znalezc w tlumie?....  Gen. Jaruzelski oglosil stan wojenny. Armia z czolgami opanowala ulice. Dla przecietnego Polaka ten moment byl “koncem mazen” (“barania” wiekszosc) lub haslem do walki (bohaterska mniejszosc). Jaruzelski aresztowal przywodcow SOLIDARNOSCI i osadzil w osrodkach intenowania (czytaj – hotelach). To dalo im wymowke dlaczego nie brali udzialu w walkach na ulicach i jednoczesnie pozostawali 100% bezpieczni. Walczono w wielu miejscach. Armia i ZOMO zaatakowaly z brutalna sila zabijajac wiekszosc tych, ktorzy stawiali opor (Przypis #35). Dla konspiratorow wszystko poszlo z planem: selekcja i eliminacja odniosla sukces - ruch SOLIDARNOSCI zostaly “wykastrowany”! Teraz SOLIDARNOSC byla “oczyszczona” i latwa do kontroli. Pozostalo tylko kontynuowanie eliminacji niepozadanych osob z wyzszych klas spoleczenstwa (Przypisy #24,26,36,37 i 38). Przejscie do nowego sytemu odbylo sie zgodnie z planem: kupe gadania i zadnej walki. Nikomu ze strony komunistow nie zlecial wlos z glowy, aktualnie nawet sie wzbogacili. Jesli dobze sprawdzic przeszlosc najbogatszych osob w “post-komunistycznych” krajach znajdziemy tylko i wylacznie bylych komunistow, wyzszych oficerow armi i wywiadu. Wczesniej, piszac o Rewolucji Pazdziernikowej uzylem stwierdzenia “niewolnicy pozostali niewolnikami tylko wlasciciel sie zmienil”. Tym razem wlasciciel sie nie zmienil!  Zilustruje to jednym dobrym przykladem z Polski – w 1991 krazyly o tym dowcipy. W czasach komunizmu kazde wieksze miasto mialo dwa wystawne budynki: budynek rady miejskiej i Dom Parti. Podczas “upadku” komunizmu PZPR przestala istniec a wszystkie Domy Parti staly sie bankami. Krazyl po Polsce dowcip, ze te budynki nie zmienily wygladu i ludzie w srodku tez. Co myslicie stalo sie ze wspanialym budynkiem KC PZPR? Tak, zgadliscie – stal sie budynkiem Gieldy Papierow Wartosciowych! (Przypis #42)
Gdy cala operacja byla zakonczona przyszedl czas aby “barany” wybaczyly peprzedniemu rezymowi. Wszystkie sprawy dotyczace przestepstw dokonanych przez komunistow byly otwarte (po to, zeby “sprawiedliwosci stalo sie zadosc”) i …..nic nowego! Okropna sprawa mordercy Michnika przyniosla troche postepu po to tylko aby byc zablokowana przez Szwedzki oddzial konspiratorow. Adam Michnik ze swoja propagandowa machina “Gazety Wyborczej” zaczal kampanie wybielania Gen. Jaruzelskiego i wszystkich innych mordercow (Przypis #25). Polskie tajne sluzby, tak doswiadczone w torturowaniu i mordowaniu wlasnych obywateli, nie stracily zatrudnienia. Obecnie te same kryminaly w tych samych osrodkach torturuja niewinnych ludzi w imieniu “Wojny z Terrorem” (Przypisy #17, 18, 19, 48). Zaryzykuje stwierdzenie: ten fakt nie irytuje zbytnio Adama Michnika.....?
 Jak zakonczyc ten esej? Jest latwo podsumowywac gdy historyczne wydazenie doszlo do swego konca, ale nasza “Konspiracja Zimnej Wojny” dalej zyje, tylko przeszla metamorfoze. W Ameryce mowia “Same shit - different day”, najblizsze w polskim byloby pewnie nasze: “To samo g...no tylko inny papierek”. 
Kto tak naprawde jest winny tego co sie dzieje? Ty i ja – my normalni ludzie jestesmy winni i placimy za to drogo! Tyle madrosci jest zawarte w ponizszym cytacie:
“Swiat jest bardzo niebezpiecznym miejscem do zycia – nie z powodu zlych ludzi ale z powodu, ze reszta populacji nic na ten temat nie robi”                           Albert Einstein
---------------------------------------------------------------------
     Przypisy
1. Jozef Stalin
Z Wikipedia: Podczas gdy fotografie i portrety przedstawiaja Stalina fizycznie masywnego i majestatycznego ( rozkazal zastrzelic kilku malarzy, ktorzy nie przedstawili go “wlasciwie”), mial on tylko 160cm wzrostu. Prezydent Harry S. Truman, ktory sam mial tylko 175cm wzrostu okreslal Stalina jako “kurdupla”.
http://en.wikipedia.org/wiki/Joseph_Stalin
2. Napoleon
Z Wikipedia: Prasa zwiazana z Brytyjska Partia Tory czasami przedstawiala wzrost Napoleona nizszym niz przecietny i tak juz sie utarlo. Nieporozumienie ma swoje zrodlo w roznicy pomiedza calem francuzkim i brytyjskim – 2,71cm versus 2,54cm; on mial 170 cm wzrostu (5 stop 7 cali), przecietny wzrost w tym okresie. 
http://en.wikipedia.org/wiki/Napoleon_I
3. Incydent z Kudirka
Z Wikipedia: 23-ego listopada 1970 roku Simonas “Simas” Kudirka, radziecki marynarz pochodzenia litewskiego przeskoczyl z 400-stopowego (120 metrowego) rodzimego statku “Sowiecka Litwa” zakotwiczonego na wodach amerykanskich przy Aquinnah na wyspach Martha's Vineyard, Massachusetts , prosto na poklad okretu Vigilant nalezacego do Strazy Ochrony Wybrzeza, ktory przyplynal z New Bedford. Sovieci oskarzyli Kudirke o kradziez 3000 Rubli z sejfu statku. Po dziesieciu godzinach wahan i zadnej (oczekiwanej) decyzji z Departamentu Stanu, vice-admiral Wiliam B. Ellis, komendant pierwszego dystryktu Strazy Ochrony Wybrzeza, rozkazal kapitanowi okretu Ralphowi E. Eustisowi wpuscic na poklad oddzial radzieckich marynarzy w celu zabrania Kudirki spowrotem na statek radziecki. To spowodowalo pozniej zmiany w przepisach Strazy Ochrony Wybrzeza co do spraw azylantow. Admiral Ellis i jego szef sztabu dostali urzedowe nagany zgodnie z Artykulem 15 UCMJ. Kapitan Eustis dostal pisemne upomnienie i zostal przesuniety do pracy na ladzie. Kudirka zostal osadzony jako zdrajca ojczyzny i wyslany na 10 lat Gulagu. Pozniejsze dochodzenie ujawnilo, ze Kudirka przez rodzine od strony matki mial podstawy do wystapienia o amerykanskie obywatelstwo, i pozwolono mu przyjechac do U.S.A. w 1974 roku.
 http://en.wikipedia.org/wiki/The_Kudirka_incident#The_Kudirka_incident
4. Lech Walesa byl komunistycznym szpiegiem
W swej nowej ksiazce dwaj polscy historycy opublikowali dowody, ze bohater Solidarnosci Lech Walesa wspolpracowal z komunistycznymi tajnymi sluzbami – i probowal to ukryc dekady pozniej. Oskarzenie wywolalo w Polsce nowy sztorm dyskusji. 
Autorzy, obaj pracujacy jako historycy w panstwowym Instytucie Pamieci Narodowej, twierdza, ze odkryli nowe nie do podwazenia dowody wspolpracy Walesy z komunistami pod pseudonimem “Bolek”.  
http://www.spiegel.de/international/europe/0,1518,561414,00.html
5. Stefan Michnik
Komunistyczny sedzia, stalinowski kryminal szukany listem gonczym przez polskie sady, winny torturowania i mordowania polskich patriotow. Osobiscie uczestniczyl w egzekucjach.
http://pl.wikipedia.org/wiki/Stefan_Michnik   
6. Adam Michnik - ”Szara Eminencja” Solidarnosci, brat Stefana
Z Wikipedia: Adam Michnik jest redaktorem naczelnym “Gazety Wyborczej”, gdzie czasami pisuje pod pseudonimami Andrzeja Zagozdy i Andrzeja Jagodzinskiego. W okresie 1966-1989 byl jednym z czolowych organizatorow nielegalnej, demokratycznej opozycji w Polsce. Historyk, eseista i komentator polityczny, otrzymal wiele nagrod i wyroznien w tym Kawalera Legi Honorowej i Europejczyka Roku. Rodzicami sa Ozjasz (Uzziah) Szechter, byly pierwszy sekretarz Komunistycznej Partii Zachodniej Ukrainy, i Helena (z domu Michnik), historyk, pisarka ksiezek dla dzieci i komunistka. Oboje rodzice sa Zydami. Michnik okresla siebie jako Polaka o zydowskim pochodzeniu. Jego przyrodni brat, Stefan Michnik, byl sedzia w latach 1950-tych, w okresie stalinizmu i obecnie rezyduje w Szwecji. Stefan Michnik przyznal sie publicznie do wydawania wyrokow smierci na polskich bojownikow przeciwko komunizmowi, miedzy innymi na Majora Zefiryna Machalle. Adam Michnik jest czlonkiem Zwiazku Polskich Pisarzy i Council on Foreign Relations.  13 Grudnia 2005 roku, w rocznice Stanu Wojennego, podczas prezentacji na Uniwersytecie Warszawskim, Michnik zaapelowal do Prezydenta Lecha Kaczynskiego o darowanie win wszystkim odpowiedzialnym za Stan Wojenny (bylo to opublikowane w Gazecie Wyborczej). To nie byl jego pierwszy apel – wczesniej uczynil to w przemowieniu na Uniwersytecie Marii Curie-Sklodowskiej w Lublinie (patrz: “Gazeta w Lublinie” 11 Grudnia 1991) i w swoim artykule “Stan Wojenny 20 lat pozniej” (“Gazeta Wyborcza” 12 Grudnia 2001). 
http://en.wikipedia.org/wiki/Adam_Michnik
7. Alexander Kierenski 
Z Wikipedia: Ojciec Kierenskiego byl dyrektorem szkoly sredniej w Symbirsku gdzie Wlodzimiez Uljanow (przyszly Lenin)  uczeszczal i obie rodziny przyjaznily sie.........,... polityka Kierenskiego wyalienowala konserwatywna prawice, zarowno demokratow jak i monarchistow. Jego filozofia “nie ma wrogow ze strony lewicy” bardzo wzmocnila Bolszewikow i dala im swobode dzialania, pozwalajac objac kontrole spraw militarnych (tak zwana “wojenka”) w Radach Robotniczych Piotrogradu i Moskwy. 
Wydany przez niego nakaz aresztowania Kornilowa i innych oficerow pozostawil jego rzad bezbronnym wobec Bolszewikow, ktorzy aktualnie stali sie jego najsilniejszym i najzacieklejszym wrogiem, podczas gdy prawica przeistoczyla sie w ruch “Bialych”. W czasie trwania Afery Kornilowa, Kierenski rozdal bron robotnikom Piotrogradu a ci, w wiekszosci, dolaczyli do Bolszewikow. W nocy z 6 na 7 Listopada (w starym kalendarzu 25-26 Pazdziernika) 1917 roku Bolszewicy rozpoczeli druga rosyjska rewolucje tego roku. Rzad Kierenskiego w Piotrogradzie nie mial praktycznie zadnego wsparcia. Tylko jeden niewielki oddzial -  Pierwszy Piotrogradzki Batalion Kobiecy, znany jako Kobiecy Batalion Smierci, byl gotowy stawic czola Bolszewikom ale ewentualnie tez dolaczyl do rewolucjonistow. Zabralo Bolszewikom mniej niz 20 godzin aby wziac kontrole nad calym rzadem.
Kierenski ewentualnie osiadl w Nowym Jorku, niemniej wiekszosc czasu spedzal w Hoover Institution przy Uniwersytecie Stamford, Kalifornia, gdzie wspolpracowal z lokalnym archiwum rosyjskiej histori oraz prowadzil wyklady. Duzo pisal i udzielal wywiadow na tematy rosyjskiej histori i polityki. Jego ostatnie publiczne wystapienie mialo miejsce na Kalamazoo College w Kalamazoo, Michigan. Zmarl w swym domu w Nowym Jorku w 1970 roku, jeden z ostatnich zyjacych uczestnikow buzliwych wydazen 1917. Lokalny kosciol prawoslawny w Nowym Jorku odmowil pogrzebu widzac w zmarlym masona i osobe winna wpadniecia Rosji w rece Bolszewikow. Serbski kosciol prawoslawny tez odmowil wiec cialo bylo przetransportowane do Londynu, gdzie spoczelo na Putney Valley cmentarzu komunalnym. 
http://en.wikipedia.org/wiki/Alexander_Kerensky
 8. Cytat: 
“Komunizm nie jest (i nigdy nie byl) tworem mas sluzacym pokonaniu Elity Bankowej, ale raczej tworem Elity Bankowej sluzacym pokonaniu i zniewoleniu ludzkosci”.
Anthony J. Hilder
9. Cytat: 
w 1949, wnuk Jacoba Schiffa – John Schiff, mawial, ze Jacob Schiff zainwestowal w Rewolucje Radziecka “okolo 20 milionow Dolarow”. (Kolumna “Cholly Knickerbocker” w “New York Journal American” z 3 lutego 1949). Te 20 milionow Dolarow w dzisiejszych pieniadzach stanowi przynajmniej 400 milionow Dolarow!  (Prosze tez przeczytac Przypisy #29,30,31,32, i 33).
10. Rewolucja 1905 roku
Z Wikipedia: Rewolucja 1905 roku byla fala masowych niepokojow politycznych i socjalnych majacych miejsce na ogromnych obszarach Imperium Rosyjskiego. Czesc byla antyrzadowa podczas gdy druga czesc nie miala okreslonego celu akcji. Byly to akty terrorystyczne, straiki, rebelie chlopstwa i bunty wojska. Spowodowalo to utworzenie monarchi konstytucyjnej o ograniczonej wladzy (Duma Imperium Rosyjskiego) i systemu wielopartyjnego oraz wprowadzenie Konstytucji 1906 roku.
http://en.wikipedia.org/wiki/1905_Russian_Revolution
11. Rewolucja Lutowa 1917 roku
Z Wikipedia: Rewolucja Lutowa (po rosyjsku: Февральская революция) 1917 roku byla pierwsza z dwu rewolucji w Rosji w 1917. Akcja skoncentrowana byla wokol Piotrogradu (dzisiejszy Saint Petersburg) w Marcu (poznym Lutym wedlug Kalendarza Julianskiego). Bezposrednim jej skutkiem byla abdykacja Cara Mikolaja II, upadek Carskiej Rosji i koniec dynasti Romanowow. Caryzm zostal zastapiony przez Rosyjski Rzad Tymczasowy pod przewodnictwem Ksiecia Jerzego Lwowa, koalicje socjalistyczno – liberalna chcaca wprowadzac reformy polityczne i stworzyc rzad wybierany przez demokratyczne wybory. Jednoczesnie socjalisci uformowali Rady Piotrogradzkie co spowodowalo sytuacje “Dwuwladzy”. Wyraznie widac ta rewolucja wybuchla spontanicznie, bez jakiegokolwiek przywodztwa czy planowania. Rosja od dluzszego czasu cierpiala z powodu wielu ekonomicznych i socjalnych problemow, ktore zakumulowaly sie podczas I Wojny Swiatowej. Buntujacy sie zolnierze lokalnego garnizonu dolaczyli na ulicach do ludnosc protestujacej z powodu braku chleba i strajkujacych robotnikow. Narastajaca dezercja, podczas gdy wojska lojalne carowi byly daleko na froncie, spowodowala kompletna anarchie, a ta w konsekwencji rewolucje, ktorej rzad carski nie przetrzymal.
 http://en.wikipedia.org/wiki/February_Revolution
12. Rewolucja Pazdziernikowa 1917 roku
Z Wikipedia: Nastapila po, i skorzystala z osiagniec Rewolucji Lutowej tego samego roku. Rewolucja Pazdziernikowa w Piotrogradzie pokonala rosyjski rzad tymczasowy i przekazala wladze lokalnym radom zdominowanym przez Bolszewikow. Jako ze rewolucja nie byla ogolnie zaakceptowana poza granicami Piotrogradu, rozpoczela sie Rosyjska Wojna Domowa (1917-1922) zakonczona kreacja w 1922 roku  Zwiazku Radzieckiego. Bolszewicy w Piotrogradzie (dzisiejszy Saint Petersburg), stolicy Rosji, powiedli swoje sily w powstaniu przeciwko Tymczasowemu Rzadowi Kierenskiego. Ogolnie rewolta w Piotrogradzie byla bezkrwawa – Gwardia Czerwona wiedziona przez Bolszewikow i bez oporu  bioraca  pod kontrole budynki rzadowe aby potem dokonac ataku na slabo broniony Palac Zimowy. Oficjalna sowiecka wersja jest nastepujaca: Atak pod dowodztwem Wlodzimierza Lenina zaczal sie o 9:45 wieczorem sygnalowym wystrzalem z krazownika “Aurora”. (“Aurora” do dzisiaj stoi w Piotrogradzie jako monument). Palac Zimowy byl strzezony przez Kozakow, kadetow (studentow szkol wojskowych) i przez Batalion Kobiecy. Zostal zdobyty okolo 2:00 w nocy.
Jako oficjalna date rewolucji uznano dzien wczesniej kiedy wszystkie biura z wyjatkiem Palacu Zimowego byly juz zdobyte. Wspolczesne badania, przeprowadzone gdy wglad do rzadowych archiw stal sie mozliwy, dokonaly znacznych poprawek w oficjalnej, “upiekszonej” sowieckiej histori. Archiwa pokazuja, ze we wczesnych godzinach wieczornych ludzie wyslani ze Smolnego przez Lenina wzieli bez jednego wystrzalu  pod kontrole wszystkie kluczowe osrodki wladzy w Piotrogradzie. Aktualnie praktycznie pusty Palac Zimowy byl bezkrwawo “zdobyty” przez mala grupe, ktora wdarla sie do srodka. Blakajac sie po pustym ogromnym palacu przez przypadek natkneli sie w imperialnej sali sniadaniowej na resztki rzadu Kierenskiego. Poniewaz byli analfabetami - musieli “poprosic” aresztowanych aby wypelnili dokumentacje wlasnego aresztowania. Bajki o “Obronie Palacu Zimowego” i bohaterskim “Szturmie na Palac Zimowy” pojawily sie pozniej jako produkt sowieckich publicystow. 
Pompatyczne malowidla przedstawiajace “Batalion Kobiecy” i zdjecia z filmu Sergieja Eisenszteina (wyprodukowanego po rewolucji aby zaprezentowac “politycznie poprawna” wersje wydazen) zostaly uznane za oficjalna 100% prawde. Z czasem oficjalna sowiecka wersja przedstawiala rewolucje w coraz bardziej dramatyczny (i daleki od prawdy) sposob. (Zobacz opis naocznego swiadka, brytyjskiego Generala Knoxa). Pomocnym bylo dla Sowietow “historyczne odtworzenie” pod tytulem “Szturm na Palac Zimowy”, ktore mialo miejsce w 1920 roku. To przedstawienie, ogladane przez 100 tysiecy widzow, stalo sie modelem dla pozniejszych oficjalnych filmow pokazujacych ogromny atak i zawzieta walke (Zobacz Sergiusza Eisenszteina “Pazdziernik: dziesiec dni, ktore wstrzasnely swiatem”). W rzeczywistosci Bolszewiccy powstancy spotkali sie z minimalnym lub zadnym oporem. Powstanie bylo zaaranzowane dokladnie na czas aby oddac wladze kraju w rece Drugiego Ogolnorosyjskiego Kongresu Rad Robotniczych i Zolnierskich, ktory zaczal obrady 25 Pazdziernika. Po jednodniowej rewolucji osiemnascie osob bylo zaaresztowanych i dwie stracily zycie. Wspolczesnie ocena Rewolucji Pazdziernikowej jako “typowy zamach stanu dokonany bez poparcia ludnosci” zostala zaproponowana przez historyka Richarda Pipesa.
W 1911 General Knox zostal mianowany brytyjskim Militarnym Attache w Rosji. Mowiac plynnie po rosyjsku stal sie podczas pierwszej wojny oficerem lacznikowym przy Armi Rosyjskiej . Podczas Rewolucji Pazdziernikowej, 25 Pazdziernika (7 Listopada) 1917 roku, byl on naocznym swiadkiem wziecia Palacu Zimowego przez Bolszewikow: 
“Wszyscy mowili, ze garnizon Palacu Zimowego mial oryginalnie sile 2000 ludzi, w tym oddzialy kadetow szkol podoficerskich, trzy szwadrony Kozakow, kompanie ochotnikow i Batalion Kobiecy. Garnizon zmniejszyl sie z powodu dezercji poniewaz nie bylo dostaw prowiantu i kompletnie glodowano przez ostatnie dwa dni. Nie bylo nikogo zdolnego do przejecia dowodztwa i wprowadzenia dyscypliny. Nie bylo ducha walki, kadeci nawet pozyczali kobiece szynele aby sie wymykac.
Wiekszosc kadetow ze Szkoly Artyleri Sw. Michala wrocila do budynkow szkoly zabierajac 4 z 6 armat. Kozacy odjechali twierdzac, ze sa przeciwni rozlewowi krwi! O 10:00 wieczorem duza czesc kadetow odeszla zostawiajac do obrony prawie wylacznie podoficerow Szkoly Inzynieryjnej i Kompanie Kobiet”.
W 1921 Knox opublikowal swoje memoirs: “With the Russian Army: 1914-1917”

http://en.wikipedia.org/wiki/October_Revolution
13. Alexander Parwus - “agent extraordinaire”
Z Wikipedia:  Israel Lazarewicz Gelfand (po rosyjsku: Изра́иль Ла́заревич Ге́льфанд), znany pod pseudonimem Alexander Parwus, urodzil sie w rodzinie zydowskiej 8 wrzesnia 1867 w sztetlu Berazino (dzisiejsza Bialorus). Wychowal sie w Odessie (dzisiejsza Ukraina) gdzie wszedl w kregi zydowskiego ruchu BUND. W wieku 19 lat wyjechal do Bazylei (Szwajcaria) gdzie kontynuowal studia economiczne i otrzymal tytul doktorski w 1891. W tych czasach stal sie otwarcie Marxista. Przeniosl sie do Niemiec, wstapil do Parti Socjalistyczno-Demokratycznej i zaprzyjaznil sie z Roza Luxemburg. W 1900 w Monachium spotkal pierwszy raz Lenina; podobaly im sie wzajemnie ich poglady i prace teoretyczne. To Parwus przekonal Lenina aby zaczal wydawac rewolucyjne pismo “ISKRA”. W tym okresie opracowal idee uzycia konfliktu miedzynarodowego do sprowokowania rewolty w kraju. Takze “przywrocil do zycia” Marxistowska idee “permanentnej rewolucji”. Podzielil sie nia z Trockim i ten ja dalej rozwinal. Parwus jest posadzany o utrzymywanie finansowo Lenina podczas jego pobytu w Szwajcari.  Biografowie Parwusa  Scharlau i Zeman konkluduja, ze kooperacja pomiedzy Parwusem i Leninem byla “absolutna”. W marcu 1917 roku w akcji zaplanowanej i przeprowadzonej przez Parwusa i wywiad niemiecki Lenin z grupa 30 rewolucjonistow zostala pod okiem szwajcarskiego socjalisty Fritza Plattena przewieziony przez Niemcy.  Kiedy Parwusa rewolucyjna aktywnosc zmniejszyla sie, wojna doszla do konca i on odmowil niemieckiemu rzadowi pomocy w pokonaniu Powstania Spartakusa (sowiecka proba podbicia Niemiec – komentarz tlumaczacego) – zaszyl sie w swojej rezydencji na wyspie kolo Berlina. Mimo, ze nie pomogl nowej Republice Wejmarskiej zadbano o niego dobrze – mieszkal w luksusowo wyposazonej 32 pokojowej rezydencji na Berlinskiej Pawiej Wyspie. Pozniej upublikowal swoje memoirs. Parwus zmarl w Berlinie 12 grudnia 1924 roku. Zwloki byly spalone i prochy zlozone na berlinskim cmentarzu. Po jego smierci Konrad Haenisch napisal “to byl najwiekszy umysl Drugiej Miedzynarodowki”.
W ciagu zycia Parwusa jego reputacja pomiedzy rewolucjonistami ucierpiala jako rezultat jego problemow z Maximem Gorkim oraz faktu, ze byl agentem niemieckim. Niemniej, jednoczesnie, jego umiejetnosci biznesowe i idee rewolucyjne byly doceniane i uzywane przez rewolucjonistow Rosji, Niemiec i Ottomanskich “Young Turks”. Po Rewolucji Pazdziernikowej w Rosji, z oczywistych powodow, zaprzeczano jego roli i byl zdegradowany. Takie podejscie do Parwusa bylo kontynuowane za Stalina dodajac tez zabarwienie anty-zydowskie. Dla odmiany w Niemczech byl widziany pozytywnie. Obecnie w Rosji jego osoba jest czesto dyskutowana w debatach politycznych. 
Bylo totalna niespodzianka, ze po smierci Parwusa nie znaleziono zadnych dokumentow i jego wszystkie oszczednosci zniknely. Jego obaj synowie stali sie waznymi dyplomatami radzieckimi, chociaz pozniej jeden umarl w Gulagu a drugi przepadl bez wiesci. 
http://en.wikipedia.org/wiki/Alexander_Parvus
14.  Anthony C. Sutton
Z Wikipedia: Sutton studiowal na uniwersytetach w Londynie, Goetingen i Stanowym Californijskim, i otrzymal tytul doktorski na Uniwersytecie Southampton. Byl wykladowca ekonomi na Uniwersytecie Stanu California (CSU-LA) w Los Angeles i pracowal naukowo w Hoover Institution na Uniwersytecie Stamford (1968-1973). Podczas pracy w Hoover Institution napisal 3 tomowa prace twierdzac, ze Zachod gral od samego poczatku glowna role w rozwoju technologicznym i produkcyjnym Zwiazku Radzieckiego. Sutton twierdzil, ze radziecka baza produkcyjna i technologiczna – uzbrajajaca Viet Cong w tym czasie – byla zbudowana przez amerykanskie korporacje i oplacona glownie przez amerykanskich podatnikow. Huty i walcownie, fabryka samochodow GAZ - “filia” Forda we wschodniej Rosji – i wiele innych przedsiebiorstw byly, wedlug Suttona, zbudowane z techniczna pomoca U.S.A. i amerykanskich korporacji. Twierdzil, ze opanowanie przez Sowietow technologi MIRV bylo mozliwe dzieki otrzymaniu amerykanskich maszyn do super-precyzyjnej produkcji lozysk kulkowych niezbednych do masowej budowy pociskow rakietowych MIRV (wieloglowicowe transkontynentalne rakiety balistyczne). W 1973 roku skondensowana wersja jego 3 tomowej pracy pojawila sie na polkach ksiegarskich pod tytulem “Samobojstwo narodowe: pomoc wojskowa Zwiazkowi Radzieckiemu”, i Sutton zostal wyrzucony z pracy w Hoover Institution.
Zbigniew Brzezinski w swojej ksiazce “Between Two Ages: America's Role in the Technetronic Era” (New York, Viking Press 1970) pisze: “Dla poznania imponujacej kolekcji dowodow wkladu Zachodu we wczesna faze rozwojowa sowieckiej gospodarki prosze przeczytac Anthoniego C. Suttona “Western Technology and Soviet Economic Development: 1917-1930” gdzie on pokazuje, ze gospodarczy rozwoj Zwiazku Radzieckiego pomiedzy 1917 i 1930 byl kompletnie uzalezniony od zachodniej pomocy technologicznej (str. 283) i przynajmniej 95% przemyslowej infrastruktury ta pomoc otrzymalo. (str. 348)”
Profesor Richard Pipes z Harwardu stwierdzil w swojej ksiazce “Survival Is Not Enough: Soviet Realities and America's Future” (Simon&Schuster; 1984): “W swym 3 tomowym detalicznym opracowaniu sowieckich zakupow zachodniego sprzetu i technologi......Sutton prezentuje wnioski niewygodne dla wielu businesmanow i ekonomistow. Z tego powodu jego praca ma tendencje do bycia spychana na bok jako “extremistyczna” albo, czesciej, poprostu ignorowana”.   (Pamietacie co jest napisane w pierwszej  UWADZE  na czerwono? - komentarz tlumaczacego)
http://en.wikipedia.org/wiki/Antony_C._Sutton
15. Andreas von Bülow  
Z Wikipedia:  Pracowal jako Sekretarz Stanu w Ministertwie Obrony Niemiec (1976-1980) a potem jako Minister Badan Naukowych i Technologi (1980-1982), w obu przypadkach podczas kadencji Kanclerza Helmuta Schmidta, i byl uznawany za “wschodzaca gwiazde” niemieckiej polityki. Przez 25 lat byl poslem do Bundestagu z ramienia SPD (1969-1994). Na przelomia 1980 i1990 byl w parlamentarnej komisji do spraw wywiadu (“Parlamentarischer Kontrollausschuss”). Ta komisja kontroluje wywiad i kontrwywiad Niemiec, i ma dostep do tajnych dokumentacji. W poczatku 1990 roku von Bülow byl w zarzadzie Schalck-Golodkowski Komitetu Dochodzeniowego  rozpracowujacego przestepstwa finansowe dokonywane przez wywiady wschodniej Europy. Pozniej dochodzenie objelo tez akcje kryminalne wywiadow zachodnich. Jego pierwsza dobrze udokumentowana publikacja oparta na zebranych doswiadczeniach nosi tytul “In the Name of the State” i koncentruje sie glownie na akcjach CIA. Po odejsciu z Bundestagu przestal on takze byc aktywny w SPD.                                 Napisal ksiazke “The CIA and September 11” gdzie obarcza rzad amerykanski wina za ataki 11 wrzesnia: “Zaplanowanie tych atakow bylo ogromnym przedsiewzieciem z technicznego i logistycznego punktu widzenia. Porwac w ciagu kilku minut cztery duze samolota pasazerskie i w okolo godzine naprowadzic je skomplikowanymi trasami na wybrane cele! Nie do pomyslenia bez pelnego wsparcia tajnych organizacji rzadowych i przemyslowych.”                                                                                                             W wywiadzie udzielonym ze swojego domu w Bonn brytyjskiej gazecie “The Daily Telegraph” stwierdzil: “Jesli sie nie myle to caly rzad amerykanski powinien wyladowac za kratkami. Trzymaja wszystko w sekrecie i zacieraja slady tego, ze to oni wymyslili 19 muzulmanow pracujacych dla Osamy bin Ladena i Al Kaidy – po to aby ukryc wlasna tajna operacje”. 
http://en.wikipedia.org/wiki/Andreas_von_B%C3%BClow
16. Adam Pearlman, znany tez jako: Adam Yahiye Gadahn 
Z Wikipedia: Urodzony pod nazwiskiem Adam Pearlman 1 Wrzesnia 1978 roku, posiada wysoka pozycje w hierarchi, jest kulturalnym tlumaczem, rzecznikiem prasowym i doradca do spraw Mediow terrorystycznej grupy Al-Kaida. Od 2004, pod pseudonimem “Azzam-Amerykanin”, wystepowal w wielu video wyprodukowanych przez Al-Kaida. Gadahn przeszedl na Islam Sunnicki w 1995 roku, w wieku 17 lat, w jednym z kalifornijskich meczetow, i okresla sie jako “homegrown” co ma tutaj znaczyc. ze stal sie “wrogiem wewnetrznym” lub “zdrajca wlasnej ojczyzny”. Uwaza sie, ze to on byl inspiracja dla video nagranego w 2007 przez Osama bin Laden. Jego dziadek ze strony ojca, Carl Perlman, byl znanym urologiem oraz byl czlonkiem zarzadu Anti-Defamation League (ADL, najwieksza amerykanska organizacja syjonistyczna – komentarz tlumaczacego). Gadahn sam przyznawal, ze dziadek byl “fanatycznym poplecznikiem Izraela”. Babka ze strony ojca, Agnes Branch, chrzescijanka, byla redaktorka “The Chronicle Christian Newspaper”. Ojciec Gadahnia, oryginalnie Phil Pearlman, wychowal sie w Orange County, Kalifornia. Byl zwiazany z ruchem kontrakulturalnym na Uniwersytecie Kalifornijskim w Irvine, i zanim urodzil sie Adam przyjal chrzescijanstwo. Gadahn okresla swego ojca w ten sposob: “wychowany jako agnostyk czy ateista stal sie wierzacym w jednego boga po znalezieniu Bibli na plazy”. Poglad jego ojca na religie byl “gietki” i dostosowywany do jego duchowych potrzeb, przez co Adam widzi swego ojca pozytywnie ustosunkowanego do swego wlasnego przejscia na Islam. Phil i jego zona zmienili nazwisko na Gadahn na czesc biblijnego wojownika Gideona. Bardzo szybko Adam Gadahn stal sie wysokim szczeblem wspolpracownikiem Bin Ladena i uwaza sie, ze pelni role “tlumacza, producenta video i kulturalnego tlumacza”.  Gadahn przejawil swoja nienawisc do USA przez nazwanie swej ojczyzny “Ziemia Wroga” i przez wyrazy wdziecznosci dla sprawcow atakow 11 Wrzesnia. Jest uwazane, ze juz pierwsza (2001) transmisja przez Al Kaida oddzial do spraw Mediow – As-Sahab, byly zrobiona z udzialem Adama Yahiye Gadahn. Wywiad brytyjski i amerykanski uwaza, ze  Gadahn jest tego sila wiodaca. 
http://en.wikipedia.org/wiki/Adam_Yahiye_Gadahn
17.Poland probes 'secret CIA jail'- co sie tlumaczy: “Polski Rzad robi dochodzenie w sprawie tajnego wiezienia CIA” 
http://news.bbc.co.uk/2/hi/europe/7581143.stm
W dobrej tradycji Stefana Michnika!
18. Polish probe urged of CIA 'black site,' 'torture' – co sie tlumaczy: “Dochodzenie w sprawie CIA Black Site i tortur jest oczekiwane od Polskiego Rzadu”
http://www.washingtontimes.com/news/2010/sep/22/polish-probe-urged-of-cia-black-site-torture/
19. Definicja “Black Site”
Z Wikipedi: W terminologi militarnej “Black Site” jest lokacja dla “Black Project” (tajnej, czesto nielegalnej operacji). Ostatnio ta nazwa stala sie popularna z powodu wielu tajnych wiezien uzywanych przez CIA poza granicami USA aby bezkarnie przetrzymywac i torturowac podejrzanych o terroryzm. 6 wrzesnia 2006 roku Prezydent Bush przyznal publicznie, ze CIA ma takie wiezienia. Poczatkowo tylko miedzynarodowe organizacje obrony praw czlowieka mowily o tym, pozniej, w listopadzie 2005 roku pojawil sie pierwszy artykul w “The Washington Post”. Wiele krajow europejskich oficjalnie wyparlo sie posiadania “Black Sites” na swoim terytorium i wspolpracy z USA w tym wzgledzie. Ani jeden kraj nie przyznal sie oficjalnie do tego. Niemniej raport Uni Europejskiej opublikowany po zatwierdzeniu 14 lutego 2007 roku przez wiekszosc poslow Parlamentu Europejskiego (382-za, 256-przeciw, 74-wstrzymane od glosu) stwierdza, ze CIA dokonalo 1245 tajnych przelotow i jest niemozliwym podwazyc dowody sugerujace, ze tajne wiezienia istnialy w Polsce i Rumuni. 
http://en.wikipedia.org/wiki/Black_site
20. Osama bin Laden dead? Again? - co sie tlumaczy “Osama bin Laden zabity? Znowu?”
http://in.reuters.com/article/2011/05/04/idINIndia-56754420110504
21. Armand Hammer 
Z Wikipedia: Armand Hammer (21 maja 1898-10 grudnia 1990) byl byznesmanem, bilionerem znanym glownie jako wlasciciel Occidental Petroleum, firmy, ktora kierowal przez dziesiatki lat. Takze znany jako kolektor dziel sztuki, filantrop i czlowiek bardzo blisko zwiazany z ZSRR. Urodzil sie na Manhattanie w Nowym Jorku. Rodzicami byli Julius Hammer i Rose, z domu Lipszitz. Ojciec przybyl do Ameryki w 1875 z Odessy i osiadl na Bronxie, gdzie byl lekarzem i posiadal 5 aptek. Wielu biografow Armanda Hammera sugeruje, ze jego imie zostalo wybrane przez ojca aby utworzyc gre slow: “Arm-and-Hammer” po polsku bylby “Ramie-i-mlot” co bylo symbolem Socjalistycznej Parti Robotniczej Ameryki (SLP) gdzie Julius Hammer byl jednym z przywodcow. Co jest nawet bardziej interesujace – czesc SLP pod przywodztwem Juliusa Hammera odlaczyla sie i stala poczatkiem Komunistycznej Parti USA! Na starosc Armand Hammer przyznawal sie, ze mial powiazania z komunistami. Pierwszy sukces finansowy mial w 1919 roku produkujac extrakt Imbiru, ktory legalnie mogl zawierac duzy procent alkoholu. Stal on sie przebojem rynkowym podczas prohibicji i Hammer zarobil milion Dolarow w jednym roku. W 1921, czekajac na rozpoczecie praktyki w Szpitalu Bellevue, Hammer wybral sie na wycieczke do Zwiazku Radzieckiego, ktora trwala do poznych lat 1930. Przyczyna wyjazdu do ZSRR nigdy nie byla dobrze wytlumaczona. Hammer twierdzil, ze pojechal odzyskac 150 tysiecy Dolarow nalezacych sie mu za dostawe medykamentow podczas alianckiej interwencji, ale szybko zainteresowal sie mozliwosciami eksportu zboza do glodujacej Rosji. Na swym podaniu o paszport napisal, ze wybiera sie tylko do Europy Zachodniej. J. Edgar Hoover z Departamentu Sprawiedliwosci wiedzial, ze to klamstwo ale mimo wszystko pozwolono Hammerowi wyjechac.                                                                         Na amerykanskiej scenie politycznej Hammer byl zagorzalym Republikaninem. Pomogl Nixonowi w jego kampani wyborczej dajac 54 tysiace Dolarow. Byl pozniej skazany za uczynienie tego nielegalnie ale......Prezydent G.H.W. Bush (Senior) dal mu prezydencki pardon.  Pozniej w zyciu dumnie zaznaczal, ze jest jedyna osoba przyjazniaca sie z Leninem i z Reganem. Przez cale zycie, mimo panujacej Zimnej Wojny, kontynuowal personalne i byznesowe kontakty z ZSRR . W 1983 w swojej ksiazce “Red Carpet” autor Joseph Finder wyjawil, ze Hammer pracowal dla NKWD a potem dla KGB i “pral pieniadze” dla ZSRR i komunistow.                                                                                                                                       Po smierci Hammera Edward Jay Epstein opublikowal ksiazke “Dossier: The Secret History of Armand Hammer”. Kilka faktow z tej ksiazki:
* James Jesus Angleton, szef kontrwywiadu CIA powiedzial, ze CIA otrzymalo od brytyjskiego wywiadu dowody “prania pieniedzy” przez Hammera dla ZSRR.                                                                                        * Swego czasu Lenin wydal rozkaz: “zapamietac nazwisko Armand Hammer i robic w moim imieniu wszystko o co poprosi”.                                                                                                                           * J.Edgar Hoover odrecznie napisal “Przegnita do kosci Banda” na okladce teczki z aktami zatytulowanej: “FBI file 61-280 – Armand Hammer, Internal Security – Russia”.                                                                                           * W 1980 Hammer kupil egzemplarz Da Vinci Codex (Codex Leicester), porozdzielal kartki i nazwal to “Codex Hammer”.                                                                                                                  * Z polecenia Hammera znecano sie nad ludzmi podczas prac Occidental Petroleum w Ameryce Poludniowej.
 http://en.wikipedia.org/wiki/Armand_Hammer  
22. Ozjasz Szechter, ojciec Adama Michnika
Z Wikipedia: Agent komunistyczny skazany za zdrade ojczyzny w 1934 roku.                                                                    
http://pl.wikipedia.org/wiki/Ozjasz_Szechter        
23. Antoni Pajdak
Z Wikipedia:   Prawdziwy Polski patriota
http://pl.wikipedia.org/wiki/Antoni_Pajdak    
24. Jerzy Popiełuszko, zamordowany ksiadz i patriota
Z Wikipedia: 19 października 1984 ks. Popiełuszko przybył na zaproszenie do parafii pw. św. Polskich Braci Męczenników w Bydgoszczy. Spotkanie to zakończył zdaniem: "Módlmy się, byśmy byli wolni od lęku, zastraszenia, ale przede wszystkim od żądzy odwetu i przemocy". W tym samym dniu, wracając do Warszawy, na drodze do Torunia, niedaleko miejscowości Górsk, Jerzy Popiełuszko wraz ze swoim kierowcą Waldemarem Chrostowskim zostali uprowadzeni przez funkcjonariuszy Samodzielnej Grupy "D" Departamentu IV SW w mundurach funkcjonariuszy Wydziału Ruchu Drogowego MO. Chrostowskiemu udało się uciec z kabiny samochodu, Popiełuszkę skrępowano i przewożono w bagażniku.
30 października z zalewu na Wiśle koło Włocławka wyłowiono jego zwłoki. Ręce skrępowano tak, by próby poruszania nimi zaciskały pętlę na szyi. Ciało obciążone było workiem wypełnionym kamieniami. Zbadano je w Zakładzie Medycyny Sądowej  Akademii Medycznej w Białymstoku pod kierunkiem prof. Marii Byrdy. W czasie sekcji wykazano ślady torturowania.
Zabójstwo i ujawnienie prawdy o nim wywołało wstrząs i oburzenie społeczne. Pogrzeb 3 listopada 1984 zgromadził olbrzymie tłumy i przekształcił się w wielką manifestację.
W tzw. procesie toruńskim toczącym się od 27 grudnia 1984 do 7 lutego 1985 przed Sądem Wojewódzkim w Toruniu trzej oficerowie MSW: kpt. Grzegorz Piotrowski (naczelnik wydziału Departamentu IV), por. Leszek Pękala i por. Waldemar Chmielewski zostali oskarżeni i skazani za uprowadzenie, torturowanie i zabójstwo ks. Jerzego Popiełuszki, zaś ich przełożony płk Adam Pietruszka (zastępca dyrektora Departamentu IV MSW) – za sprawstwo kierownicze zbrodni. Prokurator Leszek Pietrasiński żądał kary śmierci dla Piotrowskiego oraz kar pozbawienia wolności dla pozostałych oskarżonych. Sąd, któremu przewodniczył SSW Artur Kujawa, a sprawozdawcą był SSW Jurand Maciejewski, wymierzył Grzegorzowi Piotrowskiemu karę 25 lat pozbawienia wolności, Adamowi Pietruszce – 25 lat, Leszkowi Pękali – 15 lat, Waldemarowi Chmielewskiemu – 14 lat.
W 1986 w wyniku interwencji Czesława Kiszczaka trzem sprawcom złagodzono karę: Adamowi Pietruszce karę 25 lat zamieniono na 15 lat, Leszkowi Pękali z 15 lat obniżono do 10 lat, Chmielewskiemu z 14 lat do 8. W grudniu 1987 sprawców objęła kolejna amnestia – Pietruszce złagodzono karę z 15 do 10 lat (wyszedł na wolność w 1995); Pękali z 10 do 6 lat, Chmielewskiemu z 8 do 4 lat i 6 miesięcy. Piotrowskiemu zamieniono karę z 25 na 15 lat, wyszedł na wolność w 2001. Po latach dokument podpisany przez gen. Kiszczaka odnaleźli historycy IPN. Pismo jest datowane na 26 listopada 1987. Adresatem jest Józef Żyta, prokurator generalny PRL. Kiszczak wnosił o "złagodzenie orzeczonych prawomocnie kar pozbawienia wolności wobec Grzegorza Piotrowskiego, Adama Pietruszki, Leszka Pękali i Waldemara Chmielewskiego".
Proces ten, podobnie jak następny dotyczący tej sprawy, a obejmujący jako oskarżonych gen. Władysława Ciastonia i gen. Zenona Płatka (obaj w 1994 zostali uniewinnieni z zarzutu współsprawstwa), nie ujawnił wszystkich okoliczności i inspiratorów zbrodni, co budzi do dziś liczne dyskusje. Oficjalna wersja uprowadzenia i morderstwa była wielokrotnie kwestionowana.
http://pl.wikipedia.org/wiki/Jerzy_Popie%C5%82uszko
25. GAZETA WYBORCZA
Z Wikipedia: Jest druga co do ilosci drukowanych egzemplarzy (po bulwarowce “Fakt”) gazeta w Polsce. Jest uwazana za jedna z najbardziej wplywowych i formujacych opinie publiczna gazet. Gazeta Wyborcza byly krytykowana w przeszlosci za wypaczona prezentacje kontrowersyjnych zagadnien takich jak ocena komunistycznej przeszlosci, stosunki polsko-zydowskie i sprawy polskiej mniejszosci na Litwie. Takze krytykowano uzywanie przez gazete jej wplywow do wybielania bylych komunistow, szczegolnie Generala Jaruzelskiego. Po upadku komunizmu, gazeta byla krytykowana za branie udzialu w “intensywnej kampani propagandowej” a szczegolnie za systemytyczne proby polepszenia obrazu Jaruzelskiego w oczach Polakow. 
http://en.wikipedia.org/wiki/Gazeta_Wyborcza
26. Piotr Bartoszcze, współtwórca NSZZ Rolników Indywidualnych  "Solidarność Chłopska" zamordowany w lutym 1984.
Po 13 XII 1981 krótko w ukryciu. 13 IX 1982 internowany w Ośr. Odosobnienia w Mielęcinie k. Włocławka, zwolniony 23 XI 1982. Po wyjściu wydawca i kolporter (z ojcem – Michałem Bartoszcze, i bratem – Romanem Bartoszcze) podziemnego pisma „Żywią i Bronią”, współpracował z OKOR. Wielokrotnie przesłuchiwany i poddawany rewizjom. Zaginął 7 II 1984 podczas rozwożenia wydawnictw podziemnych; prawdopodobnie zamordowany w nocy 7/8 II 1984 przez funkcjonariuszy SB, jego ciało ze śladami bicia i duszenia znalazł R. Bartoszcze 9 II 1984 w studzience melioracyjnej w pobliżu Sławęcina k. Inowrocławia. Śledztwo ws. jego śmierci 2-krotnie umorzono: w 1984 i 1995. 
http://www.encyklopedia-solidarnosci.pl/wiki/index.php?title=Piotr_Bartoszcze 
27. Andrzej Suda     
Z Wikicompany.org: Najbardziej dramatyczne byly moje przejscia z F.B.I. - F.B.I. wcale nie chcialo prowadzic dochodzenia w mojej sprawie – zamiast tego poinformowali oni polska siatke szpiegowska o moich poczynaniach. Mozna zrozumiec dlaczego czuje sie szczesliwym bedac ciagle zywym! Poprosilem o pomoc najwyzszy organ scigania w U.S.A. - aby rozpoczal dochodzenie przeciwko F.B.I. i ukaral winnych. To biuro nie jest szeroko znane (ale ma extremalna sile). Nazywa sie Biuro Inspektora Naczelnego Departamentu Sprawiedliwosci – po angielsku O.I.G. Bylo stworzone aby scigac przestepstwa dokonane przez F.B.I., C.I.A., D.E.A. i inne agencje federalne. Z ich pomoca bylem w stanie zdobyc 100% dowody, ze F.B.I. popelnilo zdrade stanu. No i co sie wtedy stalo? Inspektor O.I.G. pracujacy nad moja sprawa zostal natychmiast (sila) przeniesiony z San Diego do San Francisco i dochodzenie zostalo zatrzymane! W 1999 rozmawial on z dziennikarzem Jeffem Nyquistem i przyznal (cytuje): “Mamy problem w Departamencie Sprawiedliwosci w Waszyngtonie. Tam na szczycie ktos “ukreca sprawom leb”. Z nieznanych (i podejzanych) przyczyn szpiedzy zwiazani ze Wschodnio Europejskimi organizacjami mafijnymi maja pozwalane swobodnie operowac na amerykanskiej ziemi”.
http://niezaleznemediapodlasia.pl/sprawa-sudy/
https://wolna-polska.pl/wiadomosci/sprawa-sudy-2013-04
http://niezaleznemediapodlasia.pl/wp-content/uploads/2016/06/andrzej-sudas-case-copy.pdf
https://wolna-polska.pl/wiadomosci/sprawa-andrzeja-sudy-ciag-dalszy-2013-06
28. Russian famine of 1921 
Z Wikipedia: Rosyjska kleska glodu 1921 roku, znana tez jako Glod Powolza, ktory zaczal sie wczesna wiosna tego roku i trwal przez 1922, byl katastrofa glodu w Bolszewickiej Rosji. Ta kleska usmiercila okolo 5 milionow, glownie w rejonie uralsko-wolzanskim. Glod byl tak wielki, ze prawdopodobnie nie bylo ziarna do zasiewu – wszystko bylo zjedzone. Zdazylo sie, ze agencje pomocy musialy dawac zboze pracownikom kolei aby ci umozliwili transport dostaw. Czesto chlopi byli zmuszeni jesc zielsko, produkty zastepcze a nawet popelniali kanibalizm aby zaoszczedzic troche ziarna do zasiewu. Bolszewicy twierdzili, ze to chlopstwo jest winne bo skrycie dziala przeciwko Sovietom. W “Czarnej Ksiedze Komunizmu” pisze, ze Lenin rozkazal konfiskacje wszystkiej zywnosci jaka chlopi mieli do przertrwania plus ziarna przeznaczonego na nasienie jako akt kary za “sabotaz”, co doprowadzilo do szeroko rozprzestrzenionej rewolty. W 1920 Lenin rozkazal polozenie wiekszego nacisku na rekwizycje zywnosci od chlopstwa. Odmowiono zaoferowanej pomocy od miedzynarodowych organizacji. American Relief Administration sformowana przez Herberta Hoovera dla walki z glodem podczas I Wojny Swiatowej, zaoferowala Leninowi pomoc w 1919, pod warunkiem, ze beda kontrolowac transport i sprawiedliwa dystrybucje. Lenin odmowil na bazie, ze to byla zachodnia proba manipulacji rosyjskich spraw wewnetrznych.  
http://en.wikipedia.org/wiki/Russian_famine_of_1921      
29. Jacob Schiff 
Z Wikipedia: Jacob Schiff (10.01.1847-25.09.1920) urodzony w Niemczech , byl zydowskim bankierem i filantropem w Nowym Jorku, ktory pomagal finansowo (miedzy innymi) stronie japonskiej w wojnie z Rosja w 1905 (Wojna o Mandzurie). Byl on dominujacym zydowskim liderem od 1880 do smierci w 1920 – co pozniej nazwano “Era Schiffa”. Ze swojej bazy na Wall Street trzymal on pod kontrola wszystko dotyczace populacji zydowskiej, w tym ochrone Zydow w carskiej Rosji, walke z amerykanskim i miedzynarodowym antysemityzmem, opieke nad zydowskimi imigrantami i rozwoj Syjonizmu. Byl tez dyrektorem wielu waznych korporacji, w tym National City Bank of New York, Equitable Life Assurance Society, Wells Fargo & Company i Union Pacific Railroad.  W sprawach byznesu czesto wspolpracowal z E.H. Harrimanem. 
http://en.wikipedia.org/wiki/Jacob_Schiff    
30. Rodzina Warburgow
Z Wikipedia: Felix i Paul Warburg wyemigrowali z Niemiec do USA. Felix Warburg ozenil sie z Frieda Schiff, corka Jacoba H. Schiffa (Przypis #29). Jego dom w Nowym Jorku jest obecnie siedziba zydowskiego muzeum. Jego brat Paul ozenil sie z Nina Loeb, corka Salomona Loeba, znanego bankiera. Paul jest uznawany za “ojca” Systemu Rezerwy Federalnej Stanow Zjednoczonych.
http://en.wikipedia.org/wiki/Warburg_family
Specjalnie dla Polakow - link do polskiego artykulu o Systemie Rezerwy Federalnej USA:
http://pl.wikipedia.org/wiki/System_Rezerwy_Federalnej_Stan%C3%B3w_Zjednoczonych
Prosze uwaznie przeczytac czesc pod tytulem: “KRYTYKA”...i wyciagnac swoje wlasne wnioski. Oto cytat: “Książka E. Mullinsa była pierwszą próbą udostępnienia obywatelom USA informacji o Fed, 40 lat po jego powstaniu. Książka była silnie cenzurowana - wydanie niemieckie z 1955 zostało spalone. Był to pierwszy przypadek palenia książek po II wojnie światowej w Niemczech.”
31. Paul Warburg
Z Wikipedia: Pomimo bycia jedna z najwazniejszych osob na arenie finansowej Niemiec, po licznych wizytach byznesowych w Nowym Jorku, Warburg osiadl tam w 1902 roku jako partner w Kuhn, Loeb & Company, gdzie Jacob Schiff (Przypis #29) byl w zarzadzie. Pozostal on partnerem w rodzinnej firmie w Hamburgu, ale w 1911 przyjal amerykanskie obywatelstwo. Byl czlonkiem synagogi Temple Emanu-El w Nowym Jorku. Stal sie znany jako usilny oredownik cantralnego systemu bankowego w Ameryce.  W 1907 opublikowal broszury: “Defekty i potrzeby naszego systemu bankowego” i “Plan zmodyfikowanego Centralnego Banku”. Jego wysilki przyniosly sukces gdy w 1913 System Rezerwy Federalnej USA zostal stworzony. Byl on powolany przez Prezydenta Woodrowa Wilsona do rady zarzadu tej organizacji i byl tam do 1918 roku. Zostal w 1921 roku pierwszym dyrektorem nowopowstalego C.F.R. i pozostal czlonkiem zarzadu do smierci. Pomiedzy 1921 i 1926 byl czlonkiem rady doradczej Systemu Rezerwy Federalnej USA i byl prezydentem tej rady pomiedzy 1924 i 1926. Byl tez kuratorem Instytutu Ekonomi stworzonego w 1922, ktory przeistoczyl sie w Brookings Institution w 1927. Warburg byl kuratorem tej instytucji od zarania az do smierci. 
http://en.wikipedia.org/wiki/Paul_Warburg
32. Felix Moritz Warburg
Z Wikipedia: Wnuk Mosesa Markusa Warburga, jednego z zalozycieli w 1798 banku M.M. Warburg. Felix byl partnerem w Kuhn, Loeb & Company. Jest znany jako czolowy propagator Systemu Rezerwy Federalnej. Ozenil sie w 1895 z Frieda Schiff, corka Jacoba Schiffa (Przypis #29) i Teresy Loeb-Schiff. 
http://en.wikipedia.org/wiki/Felix_Warburg  
33. Max Warburg
Z Wikipedia: Urodzony w Niemczech amerykanski bankier, ktory pomiedzy 1910-1938 byl dyrektorem M.M.Warburg w Hamburgu. Jako szef tego banku byl jednoczesnie doradca Cesarza Niemiec Wilhelma II (do czasow I Wojny Swiatowej). Jego brat Paul byl tworca Systemu Rezerwy Federalnej USA.
http://en.wikipedia.org/wiki/Max_Warburg

 HYPERLINK "http://en.wikipedia.org/wiki/Federal_Reserve_Board"
     
34. Z ksiazki "NONE DARE CALL IT CONSPIRACY"  napisanej przez  Garry Allen :                                                                                                                          
“W Rewolucji Bolszewickiej mamy grupe najbogatszych i najbardziej wplywowych ludzi swiata finansujacych ruch, ktorego gloszonym celem jest zabranie Rotszyldom, Rockefellerom, Schiffom, Warburgom, Morganom, Harrimanom i Milnerom wszystkiego co posiadaja. Jest oczywistym, ze ci ludzie jednak wcale sie nie boja miedzynarodowego komunizmu. Jedynym logicznym wnioskiem jest: jesli oni to finansuja i niczego sie nie obawiaja, to znaczy musza to kontrolowac. Czy moze byc jakiekolwiek inne logiczne wytlumaczenie? Pamietajmy, ze juz przez ponad 150 lat jest standartowym “Modus Operandi” Rotszyldow i ich wspolpracownikow kontrolowanie obu stron we wszystkich konfliktach. Musisz stworzyc “wroga” aby krol byl chetny placic.” 
35.  Ofiary stanu wojennego w Polsce 1981-1983
Ofiary stanu wojennego w Polsce 1981-1983 – do dzisiaj nieznana jest dokładna liczba śmiertelnych ofiar represji władz stanu wojennego wprowadzonego w Polskiej Rzeczypospolitej Ludowej od 13 grudnia 1981 do 22 lipca 1983. Utworzona przez sejm kontraktowy w 1989 Sejmowa Komisja Nadzwyczajna do Zbadania Działalności MSW, stwierdziła, że spośród 122 niewyjaśnionych przypadków zgonów działaczy opozycji aż 88 miało bezpośredni związek z działalnością funkcjonariuszy MSW.
Część ofiar śmiertelnych wydarzeń stanu wojennego była skutkiem tłumienia przez jednostki LWP, MO, ZOMO, NOMO, ROMO, ORMO, funkcjonariuszy WSW i SB pokojowych demonstracji ulicznych ludności, sprzeciwiających się władzy WRON. W 9 przypadkach ofiary padły w wyniku krwawego stłumienia strajku w kopalni, w jednym przypadku po złamaniu strajku na uczelni wyższej. Znaczna ich część były to jednak ofiary intencjonalnego działania władz przeciwko określonym działaczom opozycji. Wszystkie one z definicji spełniają znamiona ofiar zbrodni komunistycznej.
http://pl.wikipedia.org/wiki/Ofiary_stanu_wojennego_w_Polsce_1981-1983
36. Jan Samsonowicz, jeden z przywodcow Solidarnosci w Stoczni Gdanskiej 
Wraz z Piotrem Dykiem prowadził tajną komórkę kontrwywiadowczą Solidarności, która wpadła na trop tajnego współpracownika SB, ulokowanego wysoko we władzach związku oraz zbadała kanały przepływów pomocy finansowej z zachodu dla Solidarności, kontrolę nad którymi przejęła SB. 30 czerwca 1983 jego ciało znaleziono powieszone na bramie Stoczni Gdańskiej. Wszystkie poszlaki wskazywały na intencjonalne działania osób trzecich w celu upozorowania samobójstwa.                                                                
http://pl.wikipedia.org/wiki/Jan_Samsonowicz_%28dzia%C5%82acz_Solidarno%C5%9Bci%29       
37. Grzegorz Przemyk, syn dzialaczki Solidarnosci zamordowany przez milicjantow
Barbara Sadowska byla znana artystka i poetka. Byla tez dysydentem. Trzeciego Maja 1983 zostala pobita przez milicjantow. Widac wyraznie Milicja uznala, ze Sadowska “nie zrozumiala lekcji” jej danej wiec 12 Maja aresztowano jej syna, maturzyste, wzieto na komende i praktycznie zatluczono na smierc. Aktualnie byl wziety do szpitala i mimo operacji zmarl z odniesionych obrazen. Gniew w Polsce byl tak duzy, ze Komuna potrzebowala otworzyc “dochodzenie” w tej sprawie. Oczywiscie nikomu winnemu nic sie nie stalo – znaleziono “winnego” w formie sanitariusza z karetki pogotowia i wsadzono do wiezienia za “niedopatrzenie” w przewozie rannego chlopca. Pozniej sanitariusz przyznal, ze byl zmuszony “przyznac sie” do winy. Po “upadku” Komunizmu sledztwo zostalo otworzone na nowo i.....taki sam rezultat – nawet jednemu bandycie nie spadl wlos z glowy!  Barbara Sadowska zmarla 3 lata po smierci syna (w wieku 46 lat).          
http://pl.wikipedia.org/wiki/Grzegorz_Przemyk  
38. Stanislaw Pyjas, student filozofi, dysydent, zamordowany przez tajniakow
Stanislaw Pyjas i jego kolega Leslaw Maleszka byli aktywni w studenckich kregach antykomunistycznej opozycji. Pyjas zostal zamordowany. Oficjalne “dochodzenie” nazwalo to “wypadkiem”. Krazyly plotki, ze lokalny zabijaka (i bokser) Marian Weclewicz chwalil sie pobiciem Pyjasa na polecenie oficera milicji. Wkrotce Weclewicz zostal zamordowany a milicjant zmarl na “atak serca”. Stanislaw Pietraszka, ostatnia osoba widzaca Pyjasa zywego i twierdzaca, ze pamieta twarz zabojcy – tez zmarla w “wypadku”. W 1991 wznowiono dochodzenie i....oczywiscie NIC! Jedyny ukarany to Profesor Zdzislaw Marek z Krakowskiej Akademi Medycznej, ktory dokonywal sekcji zwlok Pyjasa i falszowal dokumentacje – zostal wyrzucony z A.M. za przyniesienie wstydu! Cala sprawa opiera sie o to kim byl Maleszka. Byl on od poczatku UB-eckim donosicielem i to tak dobrym, ze gdy padlo podejzenie, ze Pyjas moze sie domyslac – zlikwidowano szybko Pyjasa. Maleszka szczesliwie ukonczyl studia i byl przez wiele lat dziennikarzem w (niespodzianka!!!) Gazecie Wyborczej.
 http://pl.wikipedia.org/wiki/Stanis%C5%82aw_Pyjas  
39. Cytat: 
"Prawda jest, ze nie istnieje zadna muzulmanska armia czy grupa terrorystyczna zwana Al Kaida, i kazdy dobrze poinformowany oficer wywiadu to wie. Co tylko jest to kampania propagandowa wmawiajaca opini publicznej istnienie realnej organizacji reprezentujacej “wcielonego diabla” w celu sklonienia “ogladacza TV” do zaakceptowania zjednoczonego miedzynarodowego przywodztwa do walki z terroryzmem. Kraj, ktory za tym stoi to USA"                          
Byly Minister Spraw Zagranicznych Wielkiej Brytani Robin Cook.

40. Cytat: 
"Disiejszy miedzynarodowy terroryzm jest fenomenem gdzie panstwowe i prywatne struktury polityczne uzywaja akty terrorystyczne dla swoich celow. Przez intymidacje ludzi, psychologiczna i socjalna destabilizacje oraz przez eliminacje oporu w osrodkach wladzy doprowadzaja do sytuacji umozliwiajacej kontrole polityki calych krajow oraz ludzkiego zachowania”.                       
General Leonid Iwaszow, byly Szef Sztabu Naczelnego Dowodztwa Armi  Rosyjskiej
41. Igor Guzenko    
Z Wikipedia: Byl szyfrantem w Ambasadzie Radzieckiej w Ottawie (Ontario, Kanada). 5 Wrzesnia 1945 roku uciekl wynoszac 109 dokumentow dotyczacych sowieckich akcji wywiadowczych na Zachodzie. Jego czyn zmusil Premiera Mackenzie Kinga do powolania specjalnej Krolewskiej Komisji Dochodzeniowej w sprawie szpiegostwa w Kanadzie. Guzenko ujawnil Stalina proby wykradzenia tajemnicy broni nuklearnych oraz ujawnil detale wtedy jeszcze nie znanej na Zachodzie metody osadzania “sleeper agents”. Afera Guzenki czesto jest uznawana za poczatek Zimnej Wojny. 
W 1945, dowiadujac sie, ze wkrotce bedzie on wraz z rodzina wyslany spowrotem do domu, i bedac niezadowolony z warunkow politycznych i socjalnych w swojej ojczyznie, zdecydowal uciec. Wyszedl z ambasady z teczka zawierajaca ksiazki szyfrow i materialy do odszyfrowywania. Najpierw poszedl na policje ale oficer dyzurny nie chcial mu uwierzyc. Poszedl wiec do lokalnej gazety “Ottawa Journal” ale redaktor dyzurny nocnej zmiany nie byl zainteresowany i zasugerowal Ministerstwo Sprawiedliwosci – gdzie tej nocy nikogo nie bylo. Przerazony, ze Sowieci juz odkryli jego zdrade, wrocil do mieszkania, zabral swoja rodzine i ukryl sie u sasiadow po drugiej stronie korytarza. Przez dziorke od klucza obserwowal jak grupa sowieckich agentow wlamuje sie do jego mieszkania i dokonuje rewizji az do momentu przybycia lokalnej policji. Nastepnego dnia znalazl Guzenko na Komendzie Policji ludzi chetnych go wysluchac i przyjzec sie przyniesionym dokumentom. Policja przewiozla Guzenke do tajnego osrodka “CampX”, obecnie porzuconego, ulokowanego w Oshawa, w bezpiecznej odleglosci od Ottawy. Camp X byl podczas wojny osrodkiem treningowym dla agentow alianckich. Mimo, ze policja zainteresowala sie Guzenka, Premier William Lyon Mackenzie King nie chcial poczatkowo miec z tym nic do czynienia. Nawet gdy Guzenko juz byl w ukryciu pod ochrona Kanadyjskiej Policji, Premier King walczyl dalej o dyplomatyczne rozwiazanie sytuacji po to aby nie wchodzic w droge aliantowi – Zwiazkowi Radzieckiemu. Zachowane dokumenty pokazuja, ze King, juz 70-latek zmeczony po 6 latach rzadzenia podczas wojny po prostu oslupial gdy Norman Robertson, jego podsekretarz do spraw zagranicznych i jego asystent H.H. Wrong poinformowali go rankiem 6 Wrzesnia 1945 roku, ze “okropna rzecz” sie stala. Powiedzieli, ze Guzenko z zona Swietlana pojawil sie w biurze Ministra Sprawiedliwosci Louisa St. Laurent z dokumentami demaskujacymi perfidne akcje ZSRR na ziemi kanadyjskiej. “Bylo to jak wybuch bomby na dodatek wszystkich innych klopotow” napisal pozniej King.  Robertson powiedzial Premierowi, ze Guzenko mysli o samobojstwie ale Pan King byl nieprzejednany twierdzac, ze jego rzad nie bedzie reagowal nawet jesli Sowieci schwytaja Guzenke. Robertson zignorowal zyczenie Premiera i podpisal przyznanie azylu Guzence i jego rodzinie na bazie faktu, ze ich zycie bylo w niebezpieczenstwie. Ucieczka Guzenki wprowadzila kanadyjski kontrwywiad w nowa epoke. Dokumenty dostarczone przez Guzenke umozliwily aresztowanie 39 osob z czego 18 skazano za szpiegostwo. Byl pomiedzy nimi Fred Rose, jedyny komunista – czlonek Kanadyjskiego Parlamentu; Sam Carr, organizator pracujacy dla komunistow oraz naukowiec Raymond Boyer. Krolewska Komisja Dochodzeniowa pod przewodnictwem sedziow Roberta Tascherau i Roya Kellocka zajela sie analiza dostarczonych materialow i rozpracowywaniem radzieckiej siatki szpiegowskiej. Takze ostrzezono U.S.A. ,Wielka Brytanie i innych aliantow o bardzo prawdopodobnej sowieckiej penetracji ich krajow poniewaz materialy wykradzione przez Guzenke na to wskazywaly. Uwaza sie powszechnie (detale sa ciegle okryte tajemnica panstwowa – komentarz tlumaczacego), ze Guzenko przyczynil sie w decydujacym stopniu do schwytania i osadzenia Klausa Fuchsa, niemieckiego fizyka zyjacego w Wielkiej Brytani, ktory wykradal tajemnice broni nuklearnych dla Zwiazku Radzieckiego. Fuchs swego czasu pracowal w Chalk Rivers Laboratories – od wczesnych lat 1940 kanadyjski osrodek badan jadrowych. Prawdopodobnym tez jest, ze Guzenko pomogl w dochodzeniu przeciwko Juliuszowi i Ethel Rosenberg – byl przeciez jedynym dostepnym sowieckim szyfrantem. To samo dotyczy projektu “Venona” gdzie zlamano radzieckie szyfry i przez to odkryto slynna siatke szpiegowska: Donald Maclean, Guy Burgess, Kim Philby, Anthony Blunt and John Caircross – znanych jako “Cambridge Five”, oraz Alana Nunn May.
W obawie przed sowiecka zemsta rzad Kanady dal Guzenkom nowa tozsamosc i zyli reszte zycia pod nazwiskiem Brown. Niewiele jest wiadomo co sie z nimi dzialo potem. Wiemy tylko, ze osiedli w Clarkson na przedmiesciach Toronto i wychowali osmioro dzieci. Guzenko zmarl na zawal serca w 1982 w Mississauga, Kanada; jego grob byl poczatkowo nieoznaczony. Swietlana zmarla we wrzesniu 2001 i zostala pochowana obok niego. Dopiero w 2002 rodzina postawila nagrobek. 
 http://en.wikipedia.org/wiki/Igor_Gouzenko                                                    
42. Gielda Papierow Wartosciowych
Z Wikipedi: W latach 1991-2000, gielda znajdowala sie w bylym budynku KC PZPR. Mozemy to uznac jako interesujaca ilustracje szybkosci z jaka Polska przeszla z komunistycznego do kapitalistycznego systemu.
http://en.wikipedia.org/wiki/Warsaw_Stock_Exchange

43. Prelekcja o Greenbaumie
Wstep od tlumaczacego:
Ten monumentalny wyklad jednego z najlepszych i najbardziej slawnych psychologow swiata nie jest dostepny po polsku i nie wiem czy kiedykolwiek bedzie. Polscy “Kontrolerzy Informacji” moga sie pochwalic sukcesem – przecietny Polak nie zna angielskiego (praktycznie zadnego jezyka obcego) i przez to bedzie do smierci odciety od wielu waznych informacji. Gdy w procesie tlumaczenia “Konspiracji Zimnej Wojny” dobrnalem do “Prelekcji o Greenbaumie” - stanalem bezradny. Czytajac rozumiem doskonale ale aby przelozyc na polski bedzie to trudne. Nie jestem psychologiem z zawodu. Ta prelekcja jest naukowym wywodem jednego specjalisty dla innych specjalistow i slownictwo jest bardzo specyficzne. Przetlumaczenie poprawne na polski byloby poteznym (i oddzielnym) projektem. Z tego wzgledu postanowilem w tym miejscu zastapic doslowne tlumaczenie krotkim streszczeniem.
Zaczne od tego kto to jest Doktor Hammond. Lista jego tytulow – tlumaczona ze wstepu do “Prelekcji o Greenbaumie” (Jest to dokument z polowy lat 1990-tych wiec niektore rzeczy moga byc juz zdezaktualizowane):
· Tytul Doktora Nauk z Uniwersytetu Stanu Utah.
· Dyplomowany Psycholog.
· Profesor Medycyny Fizycznej i Rehabilitacji w Akademi Medycznej Stanu Utah.
· Dyrektor i zalozyciel Kliniki Terapi Seksualnej i Malzenskiej w Uniwersytecie Stanu Utah.
· Adjunkt Psychologi Naukowej na Uniwersytecie Stanu Utah.
· Redaktor “The American Journal of Clinical Hypnosis”.
· Redaktor/Doradca i jeden z zalozycieli “The Ericsonian Monograf Referee, The Journal of Abnormal Psychology”.
· Dyplomowany Hypnotysta Kliniczny (Amerykanska Rada Hypnotystow Psychologicznych).
· Dyplomowany Terapeuta do Spraw Seksualnych (Amerykanska Rada Seksuologi).
· Kierownik Zajec Klinicznych i Inspektor Kontroli, Amerykanska Rada Seksuologi.
· Dyplomowany Terapeuta w Problemach Malzenskich i Seksualnych (Amerykanska Rada Psychologi Rodziny).
· Dyplomowany Terapeuta Problemow Rodzinnych (Stan Utah).
· W 1989 otrzymal prezydencka nagrode za zaslugi od Amer. Towarzystwa Hypnozy Klinicznej.
· Obecny Prezydent Amerykanskiego Towarzystwa Hypnozy Klinicznej.
Jeszcze troche doslownego tlumaczenia:
Ponizej zamieszczony jest wyklad D.C. Hammonda, oryginalnie zatytulowany “Hypnoza a zaburzenia dysocjacyjne tozsamosci: Tortury Rytualne” ale dzis powszechnie znany jako “Prelekcja o Greenbaumie”. Byl wygloszony podczas Czwartej Dorocznej Konferencji Wschodnioregionalnej dotyczacej zagadnien Tortur i Rozdwojenia Osobowosci w Psychologi, w Czwartek, 25 Czerwca 1992 roku w Mark Center, Radisson Plaza Hotel w Alexandri, Stan Virginia, USA. Konferencja byla sponsorowana przez Centrum Rekuperacji Ofiar Tortur i Odzyskiwania przez nich Samokontroli przy Waszyngtonskim Instytucie Psychiatri. Nagrania i Transkrypty z Konferencji byly wczesniej dostepne do kupna z firmy Audio Transcripts, Alexandria, Virginia (telefon: 800-338-2111). Nagrania i Transkrypty innych prelekcji sa nadal w sprzedazy, ale ten, ze zrozumialych wzgladow, juz nie! Ponizszy Transkrypt byl zrobiony z prywatnego nagrania wykladu. 
STRESZCZENIE
Ten wyklad prezentuje w profesionalny sposob technike, na ktorej wspomniane tajne programy MKULTRA, MONARCH, BLUEBIRD i inne sa bazowane. Rozdwajanie osobowosci przy pomocy tortur wszelkiego rodzaju jest znane od wiekow i czesto uzywane. Najbardziej znanymi sa techniki zydowskiej Kabaly i wspolczesne tajne programy sa ich rozwinieciem. My normalni “zjadacze chleba” i “ogladacze TV” nie powinnismy o tym wiedziec. Oczywiscie rozwoj medycyny, psychologi i technologi dramatycznie przyspieszyl postep w tej dziedzinie. Przelomowym momentem byla II Wojna Swiatowa. Niemcy w swojej obsesji zdominowania swiata badali doglebnie metody kontroli umyslu znane z zydowskiej Kabaly oraz z innych kultur i sekt. Posiadanie bezbronnych ludzi w obozach koncentracyjnych pozwalalo na ogromna ilosc bezkarnych eksperymentow. Mieli oni wielkie szczescie gdyz mlody zydowski chlopiec, student nauk Kabalistycznych, dolaczyl do nich aby ocalic swoja skore w obozie. Ten mlody chlopiec o nazwisku Greenbaum stal sie kopalnia wiadomosci. Po wojnie wszyscy wartosciowi naukowcy niemieccy weszli pod skrzydla CIA i kontynuowali badania w Ameryce. Greenbaum zamerykanizowal swoje nazwisko i stal sie Doktorem Greenem. Przez dekady torturowal i eksperymentowal na ludziach po calych Stanach Zjednoczonych i Kanadzie – niezliczone ofiary wspominaja Doktora Greena i podaja ten sam rysopis. 
Wyklad w detalu wyjasnia jak od malego (dziewczynki juz od 2 roku zycia!) sa dzieci torturowane w celu rozdwojenia osobowosci. Doktor Hammond instruuje kolegow psychologow jak wykrywac i leczyc ofiary. 
Wkrotce po tym wykladzie Doktor Hammond wszystko co powiedzial 25 Czerwca publicznie odwolal. Jedyna przyczyna moze byc tylko i walacznie chec ocalenia kariery i....prawdopodobnie zycia.  Serdecznie doradzam wszystkim skopiowanie calego wykladu do wlasnego komputera – nie wiadomo jak dlugo bedzie mozna go znalezc dostepnym na Internecie..... Podaje 2 linki po angielsku:
http://information4sale.blogspot.com/2011/01/hypnosis-in-mpd-ritual-abuse-

 HYPERLINK "http://information4sale.blogspot.com/2011/01/hypnosis-in-mpd-ritual-abuse-hammond.html"
hammond.html
http://www.scribd.com/doc/30681772/Hypnosis-in-MPD-Ritual-Abuse-the-Greenbaum-Speech-D-C-Hammond-1992
UWAGA:  Jest juz dostepny po polsku:        http://davidicke.pl/forum/prelekcja-o-greenbaumie-program-kontroli-umyslu-t11390.html     

44. Projekt MKULTRA
Z Wikipedia: Projekt MKULTRA (czy MK-ULTRA) byl kryptonimem tajnego (nielegalnego) programu doswiadczen na ludziach prowadzonego przez Biuro Wywiadu Naukowego przy CIA. Ten rzadowy program rozpoczal sie we wczesnych latach 1950 i byl kontynuowany przynajmniej do poznych lat 1960. Ofiarami eksperymentow byli obywatele amerykanscy i kanadyjscy. Opublikowane dokumenty wskazuja na proby manipulacji stanu umyslowego czlowieka i zmiany funkcji mozgowych przez aplikacje narkotykow i innych srodkow chemicznych, deprywacjie sensoryczna, izolacjie oraz przez werbalne i seksualne znecanie. Opinia publiczna pierwszy raz uslyszala o programie MKULTRA w 1975 roku gdy dochodzenie prowadzone przez Senatora Churcha i przez prezydencka komisje Rockefellera bylo dyskutowane w Amerykanskim Kongresie. Dochodzenie bylo bardzo utrudnione przez akcje owczesnego szefa CIA Richarda Helmsa – w 1973 rozakazal on zniszczyc cala dokumentacje programu MKULTRA. Musiano opierac sie na zeznaniach (pod przysiega) ludzi, ktorzy pracowali dla programu i na malej ilosci ocalalych dokumentow. Mimo, ze CIA twierdzi eksperymenty typu MKULTRA costaly calkowicie zaprzestane, 14 letni weteran tej agencji Victor Marchetti przyznal w kilku wywiadach, ze to tylko rutynowa disinformacja i eksperymenty sa kontynuowane. W wywiadzie z 1977 roku Marchetti nazwal zaprzestanie badan MKULTRA “bajka dla dzieci”.      Powazna ilosc okolicznosciowych dowodow sugeruje, ze Theodore Kaczynski, znany jako “Unabomber” uczestniczyl (jako pacjent-ochotnik) w sponsorowanych przez CIA doswiadczeniach na studentach Uniwersytetu Harward od jesieni 1959 do wiosny 1962. Henry Murray, osoba prowadzaca te doswiadczenia na Harwardzie, byl podczas II Wojny Swiatowej agentem OSS – poprzednika CIA. Murray dostal pieniadze na te badania od U.S. Navy i jego eksperymenty stressowe przypominaly do zludzenia te prowadzone wczesniej przez OSS. Kaczynski mial 16 lat gdy wraz z 21 kolegami z Harwardu zostal poddany eksperymentom okreslanym jako “niepokojace” i “nieetyczne”.   Lawrence Teeter, adwokat broniacy Sirhana Sirhana (zabojce Roberta Kennedyego) twierdzi, ze Sirhan zrobil to pod wplywem hypnozy. Teeter oskarzyl CIA i MKULTRA o sterowanie akcjami jego klienta.
http://en.wikipedia.org/wiki/Project_MKULTRA
Zobacz tez: PROJEKT “BLUEBIRD” - jest dostepny po polsku!
http://pl.wikipedia.org/wiki/BLUEBIRD
45. “Jared Loughner, 22, faces several charges over the attack on Saturday”- artykul
      na stronie internetowej BBC dotyczacy jednego z typowych amerykanskich    
       “mentalnych” zamachowcow.         
       Prosze tylko przyjzec sie jego twarzy - mowi wszystko!   
                   http://www.bbc.co.uk/news/world-us-canada-12157589
46.  Tytul artykulu z amerykanskiej gazety “ THE WALL STREET JOURNAL”  z 27 Wrzesnia 2001 roku: 
          “Bin Laden Family Could Profit From a Jump
            In Defense Spending Due to Ties to U.S. Bank”
            by Daniel Golden, James Bandler and Marcus Walker, Staff Reporters
             Co sie tlumaczy:
             “Z powodu powiazania z jednym z amerykanskich bankow rodzina Bin Laden moze skozystac                               
             finansowo ze skoku wydatkow na zbrojenia”. (rozumiane: skoku wydatkow spowodowanego     
              przez ataki terrorystyczne 11 Wrzesnia 2001 roku – wtracenie tlumaczacego).
             Napisane przez: Daniel Golden, James Bandler and Marcus Walker, dziennikarzy gazety
 47.     “Underwear Bomber” was working for the CIA.
          http://www.theguardian.com/world/2012/may/09/underwear-bomber-working-for-cia 
48.   The European Court of Human Rights ruled in July 2014 that Poland must pay compensation
             to the two terror suspects: Palestinian Abu Zubaydah and  Saudi Abd al-Rahim al-Nashiri, 
          who were held and tortured in CIA-run detention centers in between 2002 and 2003. The court 
           set this Saturday as the deadline for the payments. 
          Co sie tlumaczy: 
             European Court of Human Rights wydal wyrok nakazujacy aby rzad polski zaplacil odszkodowanie 
           dwum posadzonym o terroryzm: Palestynczykowi Abu Zubaydah i Saudyjczykowi Abd al-Rahim al-Nashiri, 
           ktorzy byli trzymani i torturowani w operowanych przez CIA osrodkach pomiedzy 2002 i 2003. 
          Sad wyznaczyl termin platnosci na ta sobote.  
          http://rt.com/news/259109-poland-cia-secret-torture/
